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∂ÈÎÚfiÙËÛË ÙˆÓ ÂÚ·ÁÌ¤ÓˆÓ ÙË˜ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË˜ Î·È Ë¯ËÚfi Ì‹Ó˘Ì· Â·ÓÂÎÏÔÁ‹˜

ÙÔ˘ ∂ÓˆÙÈÎÔ‡ æËÊÔ‰ÂÏÙ›Ô˘ (ÏÂÈÔ„ËÊ›·
ÛÙÔ ¢.™.) ÛÙÈ˜ ÂÂÚ¯fiÌÂÓÂ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜, ‹Ù·Ó
Ù· ‚·ÛÈÎ¿ Û˘ÌÂÚ¿ÛÌ·Ù· Ô˘ ÚÔ¤Î˘„·Ó
·fi ÙË °ÂÓÈÎ‹ ∂ÎÏÔÁÔ·ÔÏÔÁÈÛÙÈÎ‹ ™˘Ó¤-
ÏÂ˘ÛË, Ë ÔÔ›· ‰ÈÂÍ‹¯ıË ÛÙÈ˜ 20 ºÂ‚ÚÔ˘-
·Ú›Ô˘ 2020. 

∏ ¿ÚÚËÎÙË Û¯¤ÛË ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ Ô˘
¤¯ÂÈ ‰ËÌÈÔ˘ÚÁËıÂ› ·Ó¿ÌÂÛ· ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
Î·È ÛÙ· Ì¤ÏË ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘, ·Ú·Ì¤ÓÂÈ
·ÎÏfiÓËÙË Î·È ÈÔ ÈÛ¯˘Ú‹ ·fi ÔÙ¤, Î¿ÙÈ
Ô˘ ÂÈ‚Â‚·ÈÒıËÎÂ ÂÚ›ÙÚ·Ó· ÛÙË °ÂÓÈÎ‹
™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË. O ¢ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ Î·È OÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜
·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2019, Î·ıÒ˜ Î·È Ô ÚÔ-
¸ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2020, „ËÊ›ÛÙËÎ·Ó ÌÂ Û˘-
ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·, ÁÂÁÔÓfi˜ Ô˘ Î·Ù·-
‰ÂÈÎÓ‡ÂÈ ÌÂ ÂÌÊ·ÙÈÎfi ÙÚfiÔ ÙËÓ ·Ô‰Ô¯‹
ÙÔ˘ ¤ÚÁÔ˘ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ ÂÎ Ì¤ÚÔ˘˜ ÙˆÓ
Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ.

∂ÈÚfiÛıÂÙ·, ÛÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË, ÔÈ
Û˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ „‹ÊÈÛ·Ó ˘¤Ú ÙË˜ ÚfiÙ·ÛË˜
Ô˘ Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÔ ÚÔÂ‰ÚÂ›Ô, ÁÈ· ‰ÈÂÍ·Áˆ-
Á‹ ÂÎÏÔÁÒÓ (30-31 ª·ÚÙ›Ô˘) ÌÂ Î¿ÏÂ˜, ÔÈ
ÔÔ›Â˜ ı· «ÙÔÔıÂÙËıÔ‡Ó» ÛÙËÓ ∞ı‹Ó· Î·È
ÛÙÈ˜ ¶ÂÚÈÊÂÚÂÈ·Î¤˜ ∂ÈÙÚÔ¤˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘.  

™˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ – ™˘Ó·‰¤ÏÊÈÛÛÂ˜,
∫·Ù¿ ÙËÓ ‰È¿ÚÎÂÈ· ÙË˜ °ÂÓÈÎ‹˜ ™˘Ó¤-

ÏÂ˘ÛË˜ Î·Ù·Ù¤ıËÎ·Ó ·fi„ÂÈ˜ Î·È ı¤ÛÂÈ˜,
·Ó·ÊÔÚÈÎ¿ ÌÂ ÙÔÓ ÙÚfiÔ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹˜ ÙˆÓ
ÂÎÏÔÁÒÓ. ∞˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË Î·È ÙÂÏÈÎÒ˜ ·Û¿ÛÙËÎÂ Ë ÏÂÈÔ„Ë-
Ê›· ÙˆÓ Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ, Â›Ó·È Ó· ‰ÈÂÍ¿ÁÔ˘ÌÂ
ÂÎÏÔÁ¤˜ ÌÂ ÓfiÌÈÌÔ ÙÚfiÔ Î·È Ó· ÌÏÔÎ¿-
ÚÔ˘ÌÂ ÂÓ ÙË ÁÂÓ¤ÛÂÈ ÙË˜, Î¿ıÂ ÚÔÛ¿ıÂÈ·
Î·Îfi‚Ô˘ÏˆÓ ÛÙÔÈ¯Â›ˆÓ Ó· ‰È·‚¿ÏÏÔ˘Ó ÙÔÓ

™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Ó· ÙÔÓ ÌÏ¤ÍÔ˘Ó Û’ ¤Ó· ·Ù¤Ú-
ÌÔÓÔ Î˘ÎÂÒÓ· ÂÚÈÂÙÂÈÒÓ.

™Â Î¿ıÂ ÂÚ›ÙˆÛË, ·˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ
ÛÙËÓ ·ÚÔ‡Û· Ê¿ÛË, Â›Ó·È Ó· ÂÈÎÚ·Ù‹ÛÂÈ
Ë ÂÓˆÙÈÎ‹ Î·È Û˘Ó·‰ÂÏÊÈÎ‹ ‰È¿ıÂÛË Î·Ù¿
ÙËÓ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹ ÙˆÓ ÂÎÏÔÁÒÓ. ∫˘Ú›·Ú¯Ô˜
ÁÓÒÌÔÓ·˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Î·È Û˘Ó¿Ì· ‰¤-
ÛÌÂ˘ÛË ·¤Ó·ÓÙ› Û·˜, Â›Ó·È Ë ÚÔ¿ÛÈÛË
ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜ ·ÍÈÔÈÛÙ›·˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘. ™’ ·˘Ùfi ‰ÂÓ Â›Ì·ÛÙÂ ‰È·ÙÂıÂÈÌ¤ÓÔÈ
Ó· Î¿ÓÔ˘ÌÂ ÙËÓ ·Ú·ÌÈÎÚ‹ ¤ÎÙˆÛË Î·È
·Ú·¯ÒÚËÛË. 

O ™‡ÏÏÔÁÔ˜, ¯¿ÚË ÛÙÔ ¤ÚÁÔ Î·È ÛÙÈ˜ ‰Ú¿-
ÛÂÈ˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ¯ÚfiÓÈ·,
Î·ıÈÂÚÒıËÎÂ ˆ˜ «‰‡Ó·ÌË» ÛÙÔ Û˘ÓÙ·ÍÈ-

Ô˘¯ÈÎfi Î›ÓËÌ·, ¤¯ÔÓÙ·˜ ·ÚÂÌ‚·ÙÈÎfi Ïfi-
ÁÔ Î·È ÚˆÙ·ÁˆÓÈÛÙÈÎfi ÚfiÏÔ. ∫·ı‹ÎÔÓ
fiÏˆÓ Ì·˜ Â›Ó·È Ó· Û˘ÓÂ¯›ÛÔ˘ÌÂ ÛÙËÓ ›‰È·
ÚfiÙ·, Ô˘ ¤¯ÂÈ-Î·È Ô˘‰Â›˜ Ú¤ÂÈ Ó· ÙÔ  ÍÂ-
¯Ó¿ÂÈ- ˆ˜ ‚·ÛÈÎ‹ Û˘ÓÈÛÙ·Ì¤ÓË ÙËÓ Î·ıË-
ÌÂÚÈÓ‹ ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÙÔ˘˜ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ‡-
¯Ô˘˜ Ù·¯˘‰ÚÔÌÈÎÔ‡˜ Û’ fiÏË ÙËÓ ¯ÒÚ·.

∞˘Ù‹ Ë ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÂÛ¿˜ ·ÔÙÂÏÂ›
ÙËÓ ÎÈÓËÙ‹ÚÈÔ ‰‡Ó·ÌË ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›ÎËÛË ÙÔ˘
™˘ÏÏfiÁÔ˘ Î·È ÙËÓ ˘Í›‰· ÁÈ· ÙÔ Ì¤ÏÏÔÓ.

§ÂÙÔÌ¤ÚÂÈÂ˜ ÁÈ· ÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË
ÛÙÈ˜ ÛÂÏ›‰Â˜ 6 ¤ˆ˜ 15

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÁÈ· ÙÔ Ò˜ ı· ‰ÈÂÍ·¯ıÔ‡Ó
ÔÈ ÂÎÏÔÁ¤˜ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 16

™ ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· Ó· ·Ú·ÛÙÂ› ÛÙË Û˘˙‹ÙËÛË- ÂÂÍÂÚÁ·Û›· ÙÔ˘ Ó¤-
Ô˘ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎÔ‡ ÌÂ ÙÔ˘˜ ÏÔÈÔ‡˜ ÎÔÈÓˆÓÈÎÔ‡˜ ÊÔÚÂ›˜, ÂÎÏ‹-

ıË Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘ Ì·˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜. O ÙÂÏÂ˘Ù·›-
Ô  ̃Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÈ̃  ·fi„ÂÈ̃  Î·È ÙÈ̃  ÚÔÙ¿ÛÂÈ̃  Ì·˜ ÁÈ· ÙÔ Ó¤Ô ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi
Î·È ‰Ë ÁÈ· ˙ËÙ‹Ì·Ù· fiˆ˜ Ë ¤ÓÙ·ÍË ÙÔ˘ ÂÈÎÔ˘ÚÈÎÔ‡ ÙÔ˘ ∂§∆∞ ÛÙÔÓ
Û˘ÓÔÏÈÎfi Â·Ó˘ÔÏÔÁÈÛÌfi.

∏ ÎÏ‹ÛË  ÙÔ˘ ÚÔ¤‰ÚÔ˘ Ì·˜ ÛÙË µÔ˘Ï‹  ·ÔÙÂÏÂ› ÛËÌ·ÓÙÈÎ‹ ÙÈ-
Ì‹ ÁÈ· ÙÔÓ ™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Û˘Ó¿Ì· ÙÚ·Ó‹ ·fi‰ÂÈÍË ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜
‰˘Ó·ÌÈÎ‹˜ Ô˘ ‰È·ı¤ÙÂÈ ÂÓÙfi˜ ÙÔ˘ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ˘¯ÈÎÔ‡ ÎÈÓ‹Ì·ÙÔ˜. 

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 5

O ÔÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜ Î·È ‰ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ ·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÂÁÎÚ›ıËÎ·Ó ÌÂ Û˘ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·

1Ë ™E§I¢A E§TA  27-02-20  22:14  ™ÂÏ›‰·1

Ο πληθωρισμός σε επίπεδα ρεκόρ. 
Οι τιμές σε ενέργεια, καύσιμα και σού-
περ μάρκετ τσακίζουν τα νοικοκυριά, 
με εμάς τους συνταξιούχους να είμα-
στε από τα πρώτα θύματα.

Και ενώ αυτό συμβαίνει, η κοροϊδία 
και ο εμπαιγμός της τωρινής κυβέρνη-
σης απέναντί μας δεν έχει προηγούμε-
νο. Αθέτησε όλες τις υποσχέσεις στους 
συνταξιούχους και κλείνει επιδεικτικά 
τα μάτια στις τεράστιες ανάγκες που 
έχουμε, εξαιτίας της ενεργειακής κρί-
σης και της ακρίβειας.

Η κυβέρνηση αυτή είχε φορέσει το 
μανδύα της αποκατάστασης, υποσχό-
μενη πώς θα διορθώσει και τις αδικίες 
που είχαμε υποστεί στα εισοδήματά 
μας τα προηγούμενα χρόνια. Όχι μόνο 
δεν έκανε πράξη τη δέσμευσή της, 
αλλά αντιθέτως «νεκρανάστησε» την 
προσωπική διαφορά από το νόμο 
Κατρούγκαλου, που είχε υποσχεθεί 
ότι θα τον καταργήσει, την ίδια στιγ-
μή που επιδεικτικά δεν εφαρμόζει τα 
θετικά του νόμου που ευνοούν  τους 
συνταξιούχους του ΕΛΤΑ, όπως είναι 
η παράλληλη ασφάλιση αλλά και η 
δυνατότητα ανάκλησης της απόφασης 
συνταξιοδότησης, γι’ αυτούς που επι-
θυμούν να υπολογιστεί η σύνταξη με 
το συγκεκριμένο νόμο.

Βροντοφωνάζουμε, το πράξαμε 
και με τη μαζικότατη συγκέντρωση 
στο Μέγαρο Μαξίμου, για ουσιαστική 

και άμεση ενίσχυση των εισοδημάτων 
μας. Το μήνυμα μεταφέρθηκε στον 
ίδιο τον πρωθυπουργό, ο οποίος  δυ-
στυχώς θύμισε τα ελάχιστα που υπο-
σχέθηκε και στη Διεθνή Έκθεση Θεσ-
σαλονίκης.

• Αύξηση πολύ κατώτερη του πλη-
θωρισμού και με αποκλεισμό των συ-
ναδέλφων μας που έχουν προσωπική 
διαφορά, έως ότου αυτή εξαλειφθεί.

• Κατάργηση της εισφοράς αλλη-
λεγγύης που αφορά ένα αστείο ποσό 
και ευνοεί μόνο τους συνάδελφους 
που παίρνουν πάνω από 12.000 ευρώ 
τον χρόνο.

• 250 ευρώ για αυτούς που έχουν 
σύνταξη μέχρι 800 ευρώ, που θα το 
υπερκάλυπτε και μια μικρή αύξηση.

Εμείς διατυπώνουμε  και απαιτού-
με, το κάναμε και στον πρωθυπουργό, 
αυξήσεις 6% έως 7% στις καταβαλλό-
μενες συντάξεις και για όλους τους 
συναδέλφους, επαναφορά ολόκλη-
ρης της 13ης σύνταξης και επιστροφή 
των αναδρομικών (δώρα, επικουρικά) 
ακόμη και στους συναδέλφους που 
δεν κατέθεσαν αγωγές.

Στην ατζέντα μας βρίσκονται συ-
νεχώς τα κεφαλαιώδη ζητήματα του 
επικουρικού αλλά και της αποζημίω-
σης, στα οποία αναφέρθηκε εκτενώς ο 
πρόεδρος του Συλλόγου στη συγκέ-
ντρωση έξω από το Μέγαρο Μαξίμου.
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Η έκθεση του καθηγητή Λύτρα και 
τα λόγια του επίσης καθηγητή Τσι-
όδρα, καταδεικνύουν με εμφατικό 
τρόπο την αποτυχία της κυβέρνησης 
στην αντιμετώπιση της πανδημίας. Η 
κυβερνητική αναλγησία και η έλλει-
ψη βούλησης για έμπρακτη στήριξη 
του ΕΣΥ, μέσω της δημιουργίας νέων 

ΜΕΘ και της πρόσληψης γιατρών και 
νοσηλευτών, προκάλεσε ανεπανόρ-
θωτη ζημιά στη δημόσια Υγεία.

Επί τρία χρόνια διαλύουν με μεθο-
δικό τρόπο το Εθνικό Σύστημα Υγεί-
ας και πλέον βάζουν πλώρη για την 
επόμενη φάση του σχεδίου τους που 
είναι η ξεθεμελίωσή του. Να γίνει και 

η υγεία, το υπέρτατο αγαθό, βορά 
στους ιδιώτες που καιροφυλακτούν.

Δεν πρέπει να το επιτρέψουμε, 
οφείλουμε να αντισταθούμε.

Η ΑΚΡΊΒΕΊΑ ΘΕΡΊΖΕΊ, Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΜΑΣ ΚΟΡΟΪΔΕΥΕΊ

Αθέτησε τις υποσχέσεις και
ο πρωθυπουργός – Απαντούμε δυναμικά!

Τρία χρόνια διαλύουν το ΕΣΥ – Τώρα το ξεθεμελιώνουν κιόλας!

Με μια Ματιά

Επιστολή στο υπουργείο 
Εργασίας

Συνάντηση με τον πρόεδρο 
του ΣΥΡΙΖΑ

σελ. 2  

σελ. 4  

Τι αλλάζει στις δηλώσεις 
κληρονομιών

Εκδρομή σε Θήβα - Λειβαδιά

σελ. 13  

σελ. 16  

Αναλυτικά στη σελίδα 3    

Αναλυτικά στη σελίδα 5    

Πρέπει άμεσα να ενισχυθεί το εισόδημά μας!
Γονατίσαμε, δεν το βλέπουν;

Ιστοσελίδα του Σύλλογου

www.psselta.gr
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Κύριε υπουργέ,
Έχουμε διαπιστώσει ότι 

εκατοντάδες μέλη του Συλ-
λόγου μας-συνταξιούχοι, 
αντιμετωπίζουν σοβαρά 
προβλήματα στην περαίωση 
των συνταξιοδοτικών εκκρε-
μοτήτων τους. Μεγάλες και 
σημαντικές δυσλειτουργίες, 
κωλυσιεργία και μη εφαρμο-
γή ψηφισθέντων νόμων είναι 
η πραγματικότητα που αντι-
μετωπίζουν καθημερινώς οι 
συνάδελφοί μας, απευθυνό-
μενοι στα υποκαταστήματα 
του ΕΦΚΑ. 

Έχουμε επανειλημμένως 
επισημάνει στο υπάρχον πα-
ράρτημα του ΕΦΚΑ (πρώην 
ΤΑΠ-ΟΤΕ) την καθυστέρη-

ση στην εφαρμογή του νό-
μου 4387, αναφορικά με 
την παράλληλη ασφάλιση. 
Οι υπηρεσίες του ΕΦΚΑ δεν 
ανταποκρίνονται και δεν 
εφαρμόζουν τον νόμο προς 
όφελος των ασφαλισμέ-
νων.

Συνάδελφοί μας που αι-
τούνται την αναγνώριση των 
ενσήμων, για τα οποία έχουν 
εργαστεί στο εξωτερικό,  δι-
απιστώνουν ότι δεν εφαρμό-
ζεται ο νόμος της διαδοχικής 
ασφάλισης έως και σήμερα.

Παρατηρείται δε ότι ο 
επανυπολογισμός, σύμφωνα 
με το νόμο 4387/2016 βρίθει 
λαθών με αποτέλεσμα και ο 
επόμενος επανυπολογισμός 

που γίνεται βάσει του νόμου 
4720 να διαιωνίζει τα ίδια 
σφάλματα.

Ο νόμος 4387 του 2016 
ορίζει ότι μπορούν να προ-
βούν με αίτησή τους, στην 
ανάκληση της προγενέστε-
ρης απόφασης γι’ αυτούς 

που συνταξιοδοτήθηκαν από 
την 1/1/2015. Ωστόσο και 
αυτή η «υπηρεσία» εφαρμό-
στηκε για κάποιο χρονικό δι-
άστημα και έκτοτε παραμένει 
ανενεργή.

Όσον αφορά στην έκδοση 
των επικουρικών συντάξεων, 

δυστυχώς, υπάρχει μεγάλη 
καθυστέρηση και ειδικότερα 
στις περιπτώσεις διαδοχικής 
ασφάλισης. Υπάρχουν περι-
πτώσεις που απαιτούν περί-
που μία πενταετία και ακόμη 
περισσότερο για την πιστοποί-
ηση των ετών απ’ όλα τα τα-
μεία, εντείνοντας έτσι την αγα-
νάκτηση των συναδέλφων.

Υπό το πρίσμα όλων 
των παραπάνω και ελπίζο-
ντας ότι αναδείξαμε μεγάλο 
μέρος των προβλημάτων  
που αντιμετωπίζουν οι συ-
νάδελφοι, ζητάμε από εσάς 
να επιληφθείτε άμεσα των 
ζητημάτων και να προβείτε 
στην εξεύρεση δόκιμων και 
εφικτών λύσεων.

Επιστολή στο υπουργείο Εργασίας  - Τι ζητάμε

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Τα επικοινωνιακά τεχνάσματα 
με τις «αυξήσεις» στις συντάξεις 

Παρακολουθούμε με 
απορία την κυβέρνηση να 
παρουσιάζει μια εικονική 
πραγματικότητα αναφο-
ρικά με τις αυξήσεις στις 
συντάξεις, που θα δοθούν 
στους συνταξιούχους το 
2023. Βλέπουμε κυβερνη-
τικούς παράγοντες, όπως 
ο υπουργός Εργασίας κ.
Χατζηδάκης, να πανηγυρί-
ζουν, έχοντας και τα φίλια 
ΜΜΕ να τους σιγοντάρουν, 
ισχυριζόμενοι ότι πάνω 
από το 94,6% των συνταξι-
ούχων θα λάβει αυξήσεις!

Από πού προκύπτει 
αυτό το ποσοστό; Από 
πουθενά συνάδελφοι!

Πρόκειται για ψέμα ολ-
κής, για προσπάθεια δια-
στρέβλωσης της πραγμα-
τικότητας και δημιουργίας 

επικοινωνιακών και μόνο 
εντυπώσεων, προς όφελος 
της κυβέρνησης. Ο υπουρ-
γός Εργασίας ψεύδεται, 
καθώς γνωρίζει πολύ καλά 
ότι εξαιτίας της προσωπικής 
διαφοράς που «νεκρανά-
στησε» η κυβέρνηση, ένα 
πολύ μεγάλο ποσοστό των 
συνταξιούχων, δεν πάρει 
ούτε ένα ευρώ παραπάνω!

Ζητάμε από την κυ-
βέρνηση και τον ίδιο τον 
πρωθυπουργό  να δείξουν 
κατανόηση στα μείζονα 
προβλήματα των συνταξι-
ούχων, που κάνουν επιτα-
κτική και επιβεβλημένη τη 
στήριξη των εισοδημάτων 
τους! Αν ο πρωθυπουργός 
δεν αρθρώσει διαφορετικό 
λόγο από αυτόν των συ-
νεργατών του, τότε θα έχει 

επωμιστεί όλο τον εμπαιγ-
μό προς το πρόσωπό μας. 
Και προφανώς θα είναι 
υπόλογος για αυτόν.

Δεν υπάρχουν δικαιο-
λογίες για τη μη έμπρακτη 
στήριξη των συνταξιού-
χων. Πρέπει να ενισχυθεί 
το εισόδημά μας άμεσα, για 
να ανταπεξέλθουμε στην 
ακρίβεια, στην ενεργειακή 
κρίση και στις ανατιμήσεις 
που μας έχουν γονατίσει!

Σ’ ό,τι αφορά στο επι-
κοινωνιακό σόου που έχει 
στήσει ο κ. Χατζηδάκης, 
οφείλουμε να δώσουμε 
απαντήσεις.

Του θυμίζουμε ότι από 
το σύνολο των 2.613.747 
συνταξιούχων, εκτός αυ-
ξήσεων λόγω της προσω-
πικής διαφοράς θα μείνουν 

931.631, συνάδελφοι, δη-
λαδή το 35,64%!

Επισημαίνουμε για μια 
ακόμη φορά ότι η κατάρ-
γηση της ειδικής εισφοράς 
αλληλεγγύης, «εξοικονο-
μεί» πολύ μικρά ποσά για 
τους συνταξιούχους, τα 
οποία προφανώς και εξα-
ϋλώνει η προσωπική δια-
φορά.

Τονίζουμε το άκρως 
παράδοξο, ότι περίπου 
265.000 χαμηλοσυνταξι-
ούχοι θα λάβουν το επί-
δομα των 250 ευρώ, αλλά 
θα χάσουν την αύξηση 
του 2023, εξαιτίας μεγάλης 
προσωπικής διαφοράς!

 Για όλα αυτά τα τραγε-
λαφικά και για άλλα πολλά 
περιμένουμε απαντήσεις 
από τον πρωθυπουργό.

ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ 
ΑΓΩΝΑΣ
Εφημερίδα

του ΠΣΣ-ΕΛΤΑ

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Πρόεδρος: 
Γιώργος Πεπόνης

Αντιπρόεδρος:
Ηλίας Κουτρούλης 

Γενικός Γραμματέας: 
Αναστάσιος Γεωργιάδης

Ταμίας: 
Γιώργος Γεωργιόπουλος

Ειδικός Γραμματέας: 
Ιωσήφ Δόμβρος

Μέλη: 
Νίκος Θωμόπουλος, Ιωάννης 
Μπακάρας, Χρήστος Κοντός, 

Ηλίας Ακριτίδης

Υπεύθυνος Έκδοσης:
Γιώργος Πεπόνης

 Τηλ: 210-3847811 
210-3824029

Fax: 210-3847812

Μεγάλο ποσοστό συνταξιούχων δεν θα δει ούτε ένα ευρώ αύξηση!

Σοβαρά προβλήματα στην περαίωση των συνταξιοδοτικών εκκρεμοτήτων
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Μεγαλειώδης ήταν η 
συγκέντρωση που 
πραγματοποίησαν 

οι συνταξιούχοι, μέλη των Συ-
νεργαζόμενων Συνταξιουχι-
κών Οργανώσεων (ΣΕΑ), στην 
Πλατεία Συντάγματος. Βροντε-
ρό παρών έδωσε ο Σύλλογός 
μας, με μέλη της Διοίκησης και 
συνάδελφους να ενώνουν τις 
φωνές τους με όλους τους συ-
νταξιούχους.

Μετά τη συγκέντρωση ακο-
λούθησε πορεία στο Μέγαρο 
Μαξίμου, εκεί όπου οι εκπρό-
σωποι της ΣΕΑ μίλησαν στο 
συγκεντρωμένο πλήθος. Ένας 
εκ των κεντρικών ομιλητών της 
συγκέντρωσης ήταν ο πρόεδρος 
του Συλλόγου Γιώργος Πεπό-
νης. Στην ομιλία του έθεσε και 
αναφέρθηκε σ’ όλα τα «καυτά» 
ζητήματα που αφορούν τον 
Σύλλογό μας και ευρύτερα το 
συνταξιουχικό κίνημα.

Συγκεκριμένα τόνισε:
«Είναι πολλά τα χρόνια που 

περάσαμε δύσκολα. Και αν 

τότε είχαμε τα μνημόνια τώρα 
είναι αδικαιολόγητοι εδώ και 
τρία χρόνια. Χειροτέρεψαν το 
εισόδημά μας. Κάθε ημέρα μας 
βομβάρδιζαν με αυτά που θα 
πάρουμε. Όμως μας εμπαί-
ζουν. Μπορεί να ήλπιζαν ότι θα 
μας κούραζαν, όμως εμείς θα 
δυναμώσουμε όμως το κίνημα 
των συνταξιούχων. 

Αυτή η κυβέρνηση είχε 
φορέσει το μανδύα της αποκα-
τάστασης. Μας κορόιδεψε και 
μας πήρε χρόνο να το καταλά-
βουμε. Μας εμπαίζουν συνε-

χώς. Μας είχαν προϊδεάσει ότι 
παίρναμε πολλά, αλλά τελικά 
μας είπε ο πρωθυπουργός ότι 
θα πάρουμε μια αύξηση 6%. 
Μπορεί να βελτιωθεί τώρα η 
κατάστασή μας με αυτό το 6%;  
Αυτό δεν φτάνει να πληρώνου-
με τη ΔΕΗ. Δεν φτάνουν οι συ-
ντάξεις μας για να καλύψουμε 
τις ανάγκες μας.

Είναι δυνατόν να μας λέει ο 
Σταϊκούρας ότι τα δημοσιονο-
μικά δεν επιτρέπουν να δοθούν 
λεφτά στους συνταξιούχους; 
Που πήγαν αυτά τα λεφτά, δεν 

δικαιούμασταν και εμείς κάτι;
Απαιτούμε εδώ και τώρα να 

βελτιώσει την οικονομική πρό-
ταση για τους συνταξιούχους, 
να μην εξαιρέσει κανένα συ-
νάδελφο από τις αυξήσεις. Να 
ξεχάσει την προσωπική διαφο-
ρά. Να θυμίσω αυτά τα είπαμε 
και στον Τσίπρα, τον πιέσαμε 
να δεσμευτεί για πραγματικές 
αυξήσεις. Και αυτός είναι κου-
μπωμένος

Να αναφερθώ σε δύο θέ-
ματα που αφορούν τους συ-
ναδέλφους του ΕΛΤΑ. Για το 
επικουρικό μας, υπάρχει η δια-
φορά ανάμεσα στους νέους και 
παλιούς συναδέλφους. Καταγ-
γείλαμε τον νόμου Κατρούγκα-

λου και αυτή η κυβέρνηση έλε-
γε ότι θα τον καταργήσει. Είναι 
δυνατόν να έχουν ίδια χρόνια 
εργασίας και ίδια ασφάλιστρα 
και να παίρνουν διαφορετικές 
συντάξεις. 

Το άλλο που πρέπει να λυ-
θεί, η κυβέρνηση έβαλε μια δι-
οίκηση στον ΕΛΤΑ, που έκοψε 
την αποζημίωση στους συνα-
δέλφους. Πήραν απόφαση το 
2020 και τιμώρησαν και αυ-
τούς του 2019. Όλοι είναι ενή-
μεροι για αυτή την ντροπή.

Εμείς όμως αυτά τα χρήματα 
θα τα πάρουμε. Συσπειρωθείτε 
γύρω από τη ΣΕΑ για να διεκδι-
κήσουμε αυτά που μας αναλο-
γούν».

Πλήθος συνταξιούχων στην Παναττική συγκέντρωση 

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Η κυβέρνηση έχει επιλέ-
ξει να μη δώσει λύσεις, να μη 
βοηθήσει οικονομικά τους 
συνταξιούχους ούτε τώρα 
που εξαθλιώνονται. Τρία 
χρόνια τώρα μας κοροϊδεύ-
ει, αναβάλλει διαρκώς τα ρα-
ντεβού της ΣΕΑ με τον πρω-
θυπουργό, επικαλούμενη 
πάσης φύσεως δικαιολογίες. 
Αυτό δεν την εμποδίζει, έχο-
ντας ως συμμάχους τα ΜΜΕ, 
να διαμορφώνει μια εικονική 
πραγματικότητα για τις αυξή-
σεις στις συντάξεις. Και δεν 
την αποτρέπει αυτό, από το 
να μεθοδεύει με απροκάλυ-
πτο τρόπο, την πρόκληση 
προβλημάτων στο συνταξι-
ουχικό κίνημα.

Στο προγραμματισμένο 

ραντεβού με τους εκπρο-
σώπους της Συντονιστικής 
Επιτροπής Αγώνα των Συντα-
ξιούχων, το Μαξίμου επέλε-
ξε μια άκρως διασπαστική 
«πολιτική» εις βάρος του 
συνταξιουχικού κινήματος.

Έσπευσε να αποστείλει 
επιλεγμένες προσκλήσεις σε 
συγκεκριμένους Συλλόγους 
και Ομοσπονδίες Συνταξιού-
χων, διαλύοντας επί της ου-
σίας την πρότερη συμφωνία 
που είχε γίνει με τη ΣΕΑ, η 
οποία θα εκπροσωπείτο σύσ-
σωμη στη συνάντηση με τον 
πρωθυπουργό.

Η ΣΕΑ δεν τεμαχίζεται και 
δεν εκπροσωπείται. Αποτε-
λείται από αυτόνομες ορ-
γανώσεις, που τις συνδέει ο 

κοινός αγώνας, υπό ένα ενι-
αίο πλαίσιο ισότιμης διεκδί-
κησης των αιτημάτων.

Εφαρμόζοντας το δόγμα 
«διαίρει και βασίλευε», με 
απώτερο στόχο να διαβάλει 
την ενότητα του συνταξιουχι-
κού κινήματος και να σπείρει 
τον «καρπό» της διχόνοιας, 
το Μαξίμου υιοθέτησε αυτή 
την τακτική, αφήνοντας εκτός 
της συνάντησης, ένα μεγάλο 
ποσοστό των Συλλόγων που 
συμμετέχουν στη ΣΕΑ, μετα-
ξύ άλλων και τον Σύλλογό 
μας!

Δεν έμεινε μόνο εκεί αλλά 
έβαλε από το «παράθυρο», 
μέσω της αποστολής προ-
σκλήσεων, Συλλόγους που 
δεν έχουν την παραμικρή 

σχέση με τις Συνεργαζόμενες 
Συνταξιουχικές Οργανώσεις 
και τη Συντονιστική Επιτροπή 
Αγώνα τους (ΣΕΑ).

Καταγγέλλουμε τις μεθο-
δεύσεις της κυβέρνησης και 
δηλώνουμε ότι δεν θα την 
βοηθήσουμε να εκπληρώσει 
τον στόχο πρόκλησης προ-
βλημάτων στο κίνημα των 
συνταξιούχων, που λόγω και 
της ανάγκης των καιρών, γί-
νεται όλο και πιο ρωμαλέο. 
Οι συνάδελφοι που βρέθη-
καν στη συνάντηση -η οποία 
σε καμία περίπτωση δεν συ-
νιστά συνάντηση της ΣΕΑ 

με τον πρωθυπουργό- έθε-
σαν τα ζητήματα και απαί-
τησαν λύσεις.

Οι συνάδελφοί μας έφε-
ραν τα αποτελέσματα της 
συνάντησης και θα τα αποτι-
μήσουμε καταλλήλως. Έχου-
με μάθει σε τέτοιες τρικλο-
ποδιές και να είναι βέβαιοι 
όλοι πως ουδόλως θα μας 
επηρεάσουν. Άλλωστε, δεν 
θα μπορούσαμε να περιμέ-
νουμε κάτι άλλο από τη πιο 
νεοφιλελεύθερη κυβέρνηση 
που γνώρισε ο τόπος τα τε-
λευταία χρόνια.

Τι είπε ο πρόεδρος του Συλλόγου

«Διαίρει και βασίλευε»
το δόγμα της κυβέρνησης απέναντι στους συνταξιούχους
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Συνάντηση με τον πρόε-
δρο του ΣΥΡΙΖΑ-Προο-
δευτική Συμμαχία Αλέξη 

Τσίπρα είχαν οι εκπρόσωποι 
της Συντονιστικής Επιτροπής 
Αγώνα Συνταξιούχων (ΣΕΑ), 
ανάμεσα στους οποίους ήταν 
και ο πρόεδρος του Συλλόγου 
Γιώργος Πεπόνης.

Ο κ.Πεπόνης έθεσε στον 
επικεφαλής της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης όλα τα μεί-
ζονα ζητήματα που απασχο-
λούν τους συνταξιούχους και 
δη τους συνάδελφους ταχυ-
δρομικούς. Αναφέρθηκε στην 
αδικία που διαιωνίζεται με 
την επικουρική σύνταξη των 
συνταξιούχων του ΕΛΤΑ και 
έκανε ειδική μνεία στην κλε-
ψιά που γίνεται με την αποζη-
μίωση των νέων συναδέλφων 
(συνταξιοδοτήθηκαν μετά το 
2019), καλώντας τον κ.Τσίπρα 
να αναλάβει πρωτοβουλίες, 
προκειμένου να διορθωθεί η 
αδικία. 

Για την επικουρική σύντα-
ξή μας,  ο πρόεδρος εξέφρα-
σε  την ανάγκη να επανυπο-
λογιστούν σύμφωνα με το 
ν.4387/2016 οι συντάξεις των 
συναδέλφων μας οι οποίοι 
έχουν συνταξιοδοτηθεί μέ-
χρι την 31/12/2014 και οι 
οποίοι λόγω διαφοράς στον 
τρόπο υπολογισμού, λαμβά-
νουν μέχρι και το ήμισυ της 
επικουρικής σύνταξης που 
λαμβάνουν συνάδελφοι μας, 
οι οποίοι συνταξιοδοτήθη-
καν μετά το ως άνω χρονι-
κό σημείο. Αυτό συμβαίνει, 
όπως επισήμανε ο κ.Πεπόνης, 
παρ’ότι και οι δύο κατηγορί-
ες είχαν ασφαλιστεί στον ίδιο 
φορέα, πλήρωναν τις ίδιες 
εισφορές και είχαν ανάλογο  
ασφαλιστικό χρόνο και παρ’ 
ότι σε ορισμένες περιπτώσεις 
κατέθεσαν αιτήσεις συνταξιο-
δότησης με διαφορά λίγων 
ημερών ή και ωρών ακόμη.

Για την θέμα της αποζημί-

ωσης, ο κ.Πεπόνης τόνισε ότι 
πρέπει να αποκατασταθεί η 
αδικία που έχουν υποστεί οι 
νέοι συνάδελφοι που βγήκαν 
στην σύνταξη και έλαβαν «πε-
τσοκομμένες» αποζημιώσεις.

Το εξαιρετικά καλό είναι 
ότι ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ 
δεσμεύτηκε πώς θα ενεργή-
σει για τη θετική διευθέτηση 
των δύο αυτών σημαντικών 
θεμάτων.

Ο Γιώργος Πεπόνης δεν 
παρέλειψε να τονίσει ότι και 
επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ οι 
συνταξιούχοι υπέστησαν αδι-
κίες, με τρανό παράδειγμα 
την προσωπική διαφορά που 
«γεννήθηκε» με το νόμο Κα-
τρούγκαλου. Ο κ.Πεπόνης 
υποστήριξε ότι η προσωπική 
διαφορά πρέπει να εξαλει-
φθεί, προκειμένου οι όποιες 
αυξήσεις δοθούν την επόμενη 
χρονιά, να έχουν ουσιαστικό 
αντίκρισμα και όχι μόνο λο-
γιστικό αποτύπωμα για τους 
συνταξιούχους.

Τι μας είπε ο επικε-
φαλής του ΣΥΡΙΖΑ

Από την πλευρά του πρό-
εδρος του ΣΥΡΙΖΑ έκανε λόγο 
για διπλή εξαπάτηση των συ-
νταξιούχων από την κυβέρνη-
ση Μητσοτάκη. Αρχικά ανα-
φέρθηκε στην 13η σύνταξη, 
λέγοντας ότι «όταν φέραμε 
στη Βουλή την 13η σύνταξη, 
ο κ. Μητσοτάκης δεσμεύτηκε 

και την ψήφισε και είπε ότι θα 
την κρατήσει, και μόλις εξελέ-
γη την ξέχασε ότι υπήρχε καν. 
Και μετά πήρε το 1 δισ. που 
είχαμε δεσμεύσει τον χρόνο 
για την 13η σύνταξη και το 

πήγε για να κλείσει τις τρύ-
πες από την ιδιωτικοποίηση 
της επικουρικής ασφάλισης, 
που είναι μια βασική αντίθεση 
που έχουμε και ιδεολογική και 
πρακτική. Εμείς θέλουμε δη-
μόσιο ασφαλιστικό σύστημα 
και όχι ιδιωτικοποίηση του πυ-
λώνα της επικουρικής ασφά-
λισης. Αυτή η ιδιωτικοποίηση 
θα κοστίσει στο Ελληνικό Δη-
μόσιο πάνω από 70 δισ. για τα 
επόμενα πενήντα χρόνια».

Αναφερόμενος στο ζήτη-
μα των αναδρομικών έκανε 
λόγο για τη δεύτερη μεγάλη 
εξαπάτηση της κυβέρνησης 
Μητσοτάκη προς τους συντα-
ξιούχους, η οποία έγινε την 
περίοδο μετά τις εκλογές, κυ-
ρίως μετά το 2020, όταν βγή-
κε η απόφαση του ΣτΕ για τα 
αναδρομικά για τις περικοπές 
που παρανόμως έκανε η κυ-
βέρνηση Σαμαρά, απόφαση 
που αφορούσε όλους.

«Αυτοί έδωσαν μονάχα 
για τις περικοπές στις κύριες 
συντάξεις και άφησαν εκτός 
τις περικοπές που αφορούσαν 
τις επικουρικές και τα Δώρα 
και κρίθηκαν και αυτές αντι-
συνταγματικές από το ΣτΕ. Και 
όχι μόνο αυτό, αλλά καλού-

σαν τους συνταξιούχους να 
μην κάνουν προσφυγές και ότι 
το ίδιο θα συμβεί για όλους, 
και αυτά που δικαιούνται θα 
επιστραφούν και δεν υπάρχει 
καμία απόφαση μέχρι στιγμής 

για επιστροφή των αναδρομι-
κών» υπογράμμισε ο Αλέξης 
Τσίπρας και συμπλήρωσε: 
«Είναι μείζον ζήτημα ηθικής 
και ζήτημα δικαιοσύνης. Δεν 
μπορεί η χώρα να αγνοεί τις 
αποφάσεις της Δικαιοσύνης 
όποτε δεν τη βολεύουν, και 
όποτε βολεύουν να μιλάμε 
για σεβασμό στις αποφάσεις 
της Δικαιοσύνης».

Αναφερθείς στις δεσμεύ-
σεις του ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτι-
κή Συμμαχία προς τους συντα-
ξιούχους, ο Αλέξης Τσίπρας, 
τόνισε ότι «στη ΔΕΘ δεσμευ-
τήκαμε για δύο πράγματα: την 
επιστροφή της 13ης σύντα-
ξης, με την κατάργηση του 
ΤΕΚΑ που αφορά την ιδιω-
τικοποίηση της επικουρικής 
ασφάλισης, και θα επαναφέ-
ρουμε αυτό το 1 δισ. στους 
συνταξιούχους για να δίνεται 
κάθε τέλος του έτους μια ση-
μαντική ενίσχυση. Και τα ανα-
δρομικά των 2,5 δισ. ευρώ 
θα δοθούν σε τρεις ισόποσες 
δώσεις περίπου των 800 εκατ., 
διότι είναι μεγάλο δημοσιο-
νομικά το βάρος. Είναι ηθική 
υποχρέωση του κράτους να 
δοθούν τα αναδρομικά στους 
συνταξιούχους. Διαφορετικά, 

δεν είμαστε κράτους δικαίου 
αν δεν εφαρμόζουμε την από-
φαση της Δικαιοσύνης».

Τόνισε ότι το ζήτημα των 
συνταξιούχων δεν πρέπει να το 
βλέπουμε ως ένα ζήτημα που 
αφορά την τρέχουσα συγκυ-
ρία αλλά ως ένα ζήτημα που 
αφορά την αποκατάσταση της 
δικαιοσύνης σε σχέση με τη 
δεκαετία που πέρασε.

«Οι απόμαχοι της εργασίας 
ήταν αυτοί που πλήρωσαν το 
μάρμαρο για την έξοδο της χώ-
ρας από την οικονομική κρίση, 
τις τρομακτικές περικοπές που 
είχαν ειδικά στην πρώτη φάση 
των μνημονιακών χρόνων. Και 
παρ’ όλα αυτά ήταν εκείνοι που 
στήριξαν το εισόδημα κάθε οι-
κογένειας και όχι μόνο το δικό 
τους, γιατί στην Ελλάδα ο θε-
σμός της οικογένειας είναι δι-
αφορετικός από την υπόλοιπη 
Ευρώπη. Με τη σύνταξή τους 
στηρίζουν τα εγγόνια τους, τα 
παιδί τους που είναι άνεργος ή 
επιχειρηματίας που δεν πηγαί-
νει καλά» είπε χαρακτηριστικά 
και συμπλήρωσε ότι «πράγ-
ματι, υπήρξε οριζόντια μείωση 
των συντάξεων και θεωρούμε 
ότι μετά το τέλος της μνημονι-
ακής περιπέτειας αυτές οι μεγά-
λες πληγές πρέπει σιγά-σιγά να 
αποκατασταθούν.

Παρά τις τρομακτικές δη-
μοσιονομικές δυσκολίες και 
τις δυσκολίες που είχαν να 
κάνουν με υποχρεώσεις που 
βρήκαμε από τους προηγού-
μενους και υποχρεωθήκαμε 
να εφαρμόσουμε που ήταν 
άδικες, στο τέλος του χρόνου 
ό,τι πλεόνασμα είχαμε το δί-
ναμε στους συνταξιούχους και 
μας έλεγε ο κ. Μητσοτάκης ότι 
είναι ψίχουλα και θεσμοθετή-
σαμε την 13η ως ολόκληρη 
σύνταξη για τους χαμηλοσυ-
νταξιούχους, που είναι πάνω 
από τους μισούς συνταξιού-
χους και κλιμακωτά ως το 50% 
για τις πιο υψηλές συντάξεις».

Συνάντηση με τον πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ 

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Τι συζητήσαμε, ποια αιτήματα καταθέσαμε

Ο πρόεδρος Γιώργος Πεπόνης αναφέρθηκε εκτενώς στην αποζημίωση και την επικουρική
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Έκθετη η κυβέρνηση –
Ανατριχιαστικά συμπεράσματα για την πανδημία

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Η ακρίβεια μας έχει 
«γονατίσει» και δεν 
μπορούμε να ανταπε-

ξέλθουμε σε βασικές μας υπο-
χρεώσεις. Αλλά δεν είναι μόνο 
η ακρίβεια στην ενέργεια, στα 
καύσιμα και στα τρόφιμα που 
έχει συμβάλει στην οικονομι-
κή μας δυσχέρεια. Είναι και οι 
ολοένα αυξανόμενες ανάγκες 
για ιατροφαρμακευτική περί-
θαλψη και αυτό υπό την αίρεση 
ότι δεν θα μας προκύψουν σο-
βαρά προβλήματα υγείας, που 
μας αναγκάζουν πολλές φορές 
να απευθυνθούμε σε ιδιώτες, 
λόγω της υποβαθμισμένης νο-
σοκομειακής περίθαλψης.

Η συνεχής υποβάθμιση της 
Δημόσιας Υγείας από την κυ-
βέρνηση είναι εμφανής και απο-
καλύφθηκε από την υγειονομι-
κή τραγωδία που ζήσαμε και 
ζούμε ακόμα από τους 33.000 
νεκρούς από την πανδημία.

Σοκ προκάλεσαν όχι μόνο 
στους συνταξιούχους αλλά και 
σ’ όλη την κοινωνία, τα ευρή-
ματα της δεύτερης μελέτης του 
καθηγητή Λύτρα, συνέχεια της 
πρώτης έκθεσης που υπέγρα-

φαν οι Λύτρας-Τσιόδρας. Η με-
λέτη αυτή εκθέτει την κυβέρνη-
ση και δυστυχώς γι’ αυτή είναι 
η δεύτερη φορά που αποκαλύ-
πτεται η εγκληματική της δια-
χείριση. Η πρώτη ήταν το Μάιο 
του 2021, με την πρώτη μελέ-
τη. Η κυβέρνηση και ο ίδιος ο 
πρωθυπουργός γνώριζαν ότι η 
νοσηλεία εκτός ΜΕΘ σχετίζεται 
με 87% αυξημένη θνητότητα. 

Ενώ είχε τα στοιχεία που 
αποδείκνυαν το μέγεθος του 
προβλήματος, τα απέκρυψε 
και μάλιστα από το βήμα της 
Βουλής. Και το χειρότερο εί-
ναι πως όχι μόνο τα απέκρυψε 
αλλά ότι έκτοτε αντί να ενισχύει 

το σύστημα Υγείας, το αποδυ-
νάμωνε, με συνέπεια από εκεί 
που η χώρα είχε αξιοθαύμαστα 
αποτελέσματα σ’ ό,τι αφορά 
στη θνησιμότητα-στην α’ φάση 
της πανδημίας- να μετατραπεί 
σε μαύρο «πρόβατο» και παρά-
δειγμα προς αποφυγή για όλη 
την Ευρώπη (πρώτη θέση σε 
θανάτους).

Εξαιτίας της πρωτοφανούς 
αμέλειας που επέδειξε η κυ-
βέρνηση και σύμφωνα με τα 
στοιχεία της έκθεσης, η θνητό-
τητα  στις ΜΕΘ στην Ελλάδα 
ανέρχεται στο 77,2%. Στις άλ-
λες χώρες το αντίστοιχο ποσο-
στό είναι 40% με 50%.

 Το πιο σοκαριστικό στοι-
χείο είναι το εξής: Οσοι διασω-
ληνώθηκαν εκτός ΜΕΘ τελικώς 
σχεδόν στο σύνολό τους κα-
τέληξαν, σε ποσοστό 97,7%! 
Αυτό το θλιβερό στοιχείο κα-
ταρρίπτει πλήρως το κυβερνη-
τικό επιχείρημα ότι οι διασωλη-
μένοι εκτός ΜΕΘ τύγχαναν της 
ίδιας φροντίδας με αυτούς εντός 
των μονάδων.

Επομένως 
αν αύξαναν τις 
ΜΕΘ και δεν μας 
κορόιδευαν, θα 
είχαν σωθεί πε-
ρίπου 1 στους 4, 
που περιλαμβά-
νονται στην πα-
ραπάνω μαύρη 
λίστα.

Από την έκθεση προκύπτει 
ότι η υποβάθμιση του Ε.Σ.Υ 
είναι ακόμη μεγαλύτερη στην 
επαρχία.

Η έρευνα έχει και κάτι άλλο 
που είναι σημαντικό και ευτυ-
χώς το κατάλαβαν πολύ εδώ 
στη χώρα μας, καταδεικνύει την 
αξία των εμβολίων.  Η ανταπό-
κριση των πολιτών στον εμβο-

λιασμό έφτασε σε πολύ υψηλά 
επίπεδα, ξεπερνώντας το μέσο 
όρο της Ευρώπης.

Αποδεικνύεται ότι το μείζον 
πρόβλημα ήταν η υποστελέ-
χωση του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας, που βρίσκεται με λιγό-
τερο προσωπικό από αυτό που 
ήταν πριν την πανδημία. 

Η έκθεση αυτή, που προ-
σπαθούν τώρα 
να την υποβαθμί-
σουν, μας δείχνει 
πόσο καθοριστι-
κή για τη δημό-
σια υγεία είναι 
η ενίσχυση του 
ΕΣΥ. 

Γι’ αυτό δυ-
ναμώνουμε τη 
φωνή μας και 

απαιτούμε από την κυβέρνηση, 
πέραν από την οικονομική στή-
ριξή μας, να ενισχύσει τη δημό-
σια Υγεία και ειδικότερα σ’ό,τι 
αφορά εμάς τους ηλικιωμέ-
νους, τη πρωτοβάθμια αλλά και 
τη νοσοκομειακή περίθαλψη.

Αίτημα όλων των συντα-
ξιούχων για πολλά χρόνια 
είναι η ενίσχυση της πρωτο-
βάθμιας φροντίδα με οικογε-
νειακό-προσωπικό γιατρό,  με 
εξοπλισμένα κέντρα υγείας και  
με δωρεάν νοσοκομειακή περί-
θαλψη. Αντί αυτών έχουμε την 
κυβέρνηση που με την πολιτι-
κή της έχει κάνει καθαρό, ότι 
επιδιώκει την απόσυρση του 
κράτους από τη δημόσια Υγεία 
και την ιδιωτικοποίησή της.

Αυτό έχει γίνει εμφανές από 
την περικοπή των κονδυλίων 
για την Υγεία στον προϋπολο-
γισμό, παρόλο που έχει αυξη-
θεί, από το 2016, η συμμετοχή 
μας στην ιατροφαρμακευτική 
περίθαλψη.  Η κράτηση έγινε 
από 4 στο 6% για την κύρια 
σύνταξη και πρώτη φορά θε-

σπίστηκε ένα 6% για την επι-
κουρική σύνταξη.

Τώρα μας «σερβίρουν» ως 
πετυχημένο, πριν καν ξεκινή-
σει, το πρόγραμμα του οικο-
γενειακού γιατρού. Έως τώρα 
τα στοιχεία δείχνουν ότι κάθε 
άλλο παρά πετυχημένο είναι, 
αντιθέτως εξελίσσεται σε φιά-
σκο. 

Οι αριθμοί μιλούν από μό-
νοι τους:

Στους 3.200 που έχουν εγ-
γραφεί μέχρι τώρα, μόνο 1.000 
είναι ιδιώτες. Οι υπόλοιποι 
εντάσσονται υπηρετούν ήδη σε 
κέντρα Υγείας και εντάσσονται 
υποχρεωτικά στο σύστημα. 
Η ανταπόκριση των ιδιωτών 
γιατρών είναι ελάχιστη, διότι 
η κυβέρνηση δεν τους πα-
ρέχει κίνητρα. Αντίθετα πιέζει 

τους πολίτες να εγγραφούν 
υποχρεωτικά, εφαρμόζοντας 
από 1/1/2023 ποινολόγιο για 
όσους δεν το πράξουν.

Όσοι δεν πειθαρχήσουμε 
θα μας αυξηθεί 10% επιπλέον 
η συμμετοχή μας στα φάρμα-
κα και θα έχουμε πρόσθετη 
συμμετοχή στις εργαστηριακές 
και διαγνωστικές εξετάσεις, νο-
σήλια σε ιδιωτικές κλινικές και 
λοιπές παροχές.

Είναι φανερό ότι δεν επιλέ-
γουμε γιατρό, γνώστη της κα-
τάστασης της υγείας μας, αλλά 
γιατρό που ούτε τον ξέρουμε 
ούτε μας ξέρει. Το πράττουμε 
απλώς και μόνο για να γλυ-
τώσουμε τις ποινές και για να 
συμπληρώσουμε τον αριθμό 
των 2.000 εγγεγραμμένων που 
αναλογούν σε κάθε γιατρό. 

Αριθμός ασθενών που ένας 
γιατρός ούτε συνταγογράφη-
ση δεν προλαβαίνει να κάνει, 
πόσω μάλλον εξέταση!

Αυτός ο εκβιασμός δεν έχει 
ως σκοπό τη βελτίωση της δι-
κής μας περίθαλψης, αλλά να 
δυσκολέψει έως και να απο-
κλείσει την προσέλευσή μας 
στα νοσοκομεία, «αναγκάζο-
ντάς» μας να πηγαίνουμε στα 
ιδιωτικά.

Εμείς, ως Σύλλογος, θα συ-
νεχίσουμε τον αγώνα μας, για 
την περιφρούρηση της δημό-
σιας και δωρεάν περίθαλψης, 
απαιτώντας να αυξηθεί η κρα-
τική χρηματοδότηση, να στε-
λεχωθούν τα κέντρα Υγείας, να 
γίνουν προσλήψεις γιατρών 
και νοσηλευτικού προσωπι-
κού.

 Προσωπικός γιατρός:    Επιτυχία ή φιάσκο της κυβέρνησης;

Στο πλαίσιο της υπο-
χρεωτικής εγγραφής του 
πληθυσμού σε Οικογενει-
ακό Ιατρό (Γενικό Ιατρό ή 
Παθολόγο, Παιδίατρο), σας 
ενημερώνουμε μπορείτε να 
υποβάλετε αίτηση εγγραφής 
σε διαθέσιμο Οικογενειακό 
Ιατρό της επιλογής σας.

Η αίτηση εγγραφής μπο-
ρεί να υποβληθεί:
• μέσω της ηλεκτρονικής 
εφαρμογής https://www.e-
syntagografisi.gr/p-rv/p ή
• σε κάθε δημόσια δομή 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας ή
• απ’ευθείας στον Οικογε-
νειακό Ιατρό.

Αίτηση 
εγγραφής
στον οικογενει-
ακό γιατρό

Σοκαριστικό:

97,7 %
των ασθενών 

εκτός ΜΕΘ

απεβίωσαν
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 Η ενοποίηση των Ταμείων 
κάτω από την σκεπή του ΕΦΚΑ 
είχε και έχει θετικά αποτελέσμα-
τα, τα αρνητικά όμως είναι πολ-
λά.

Έχουν απενεργοποιηθεί 
πολλές υπηρεσίες, οι μετα-
θέσεις υπαλλήλων έχουν δη-
μιουργήσει δυσαναπλήρωτα 
κενά, με συνέπεια τα αιτήματα 
των ασφαλισμένων να παρα-
μένουν ανικανοποίητα εδώ και 
πολύ καιρό, καθώς, ούτε η μη-
χανογράφηση μπορεί να δώσει 
λύση, εξαιτίας της έλλειψης 
προσωπικού.

Δεν υπάρχουν υπάλληλοι 
να στείλουν τις διορθώσεις για 
την εφαρμογή των νόμων και 
των εγκυκλίων. Το αποτέλεσμα 
είναι οι ασφαλισμένοι να μην 
μπορούν να πάρουν αυτό που 
με αγώνες κέρδισαν.

Και αναφέρουμε ως παρά-
δειγμα τα αιτήματα για τη δι-
αδοχική ασφάλιση, την ανα-
γνώριση ενσήμων από εργασία 
στο εξωτερικό, που καταθέτουν 
οι συνάδελφοι, για να βελτιώ-
σουν τις συντάξεις τους.

Στοιβαγμένες παραμένουν 
οι αιτήσεις ανάκλησης της από-
φασης συνταξιοδότησης και της 
ένταξης  στη σύνταξή τους του 
νέου επανυπολογισμού του 
Ν.4387 (Κατρούγκαλου), για να 
εισπράξουν καλύτερη σύντα-
ξη, η οποία υπολογίζεται στην 
ανταποδοτικότητα των εισφο-
ρών. Καλούμε τη διοίκηση του 
αρμόδιου φορέα να λύσει το 
πρόβλημα που δημιούργησε με 
τη νέα οργανωτική δουλειά.

Εμείς κάναμε όλες τις πα-
ρεμβάσεις που πρέπει. Ζητάμε 
να μετατεθούν οι υπάλληλοι 
στο αρμόδιο τμήμα δαπανών 
και να απαντήσουν στο αίτημα 
των συναδέλφων. Παρακολου-
θούμε εκ του σύνεγγυς τι θα 
αποφασίσουν.

Ανοίξτε τις πόρτες του διαλόγου!

Η αύξηση να γίνει 
στα χρήματα που λαμβάνουμε

Αρκετές φορές έχουμε 
αναφερθεί από αυτή τη στήλη 
για τα αναδρομικά που πρέπει 
να εισπράξουν οι συνάδελφοι 
από τις αποφάσεις των ανωτά-
των δικαστηρίων.

Στις προσδοκίες που εσείς 
δώσατε στους συναδέλφους, 

δεν έχετε ανταποκριθεί. Η 
τότε αντιπολίτευση, σημερινή 
κυβέρνηση, είχε δώσει αυ-
τές τις ελπίδες. Ποιες; Ότι θα 
εισπράξουν τα αναδρομικά 
που παρανόμως είχαν πα-
ρακρατηθεί από τις πολιτικές 
αποφάσεις των μνημονιακών 
νόμων; Που είχαν κριθεί αντι-
συνταγματικές;

Όχι μόνο δεν έχετε αντα-
ποκριθεί στη δέσμευση να 
προχωρήσετε στην καταβο-
λή των αναδρομικών, αλλά 
πολιτεύεστε πάνω στο νόμο 
4387/2016 (Κατρούγκαλου) 
για τον οποίο είχατε υποσχε-
θεί ότι θα καταργήσετε.  Τον 
τηρείτε, όμως, κατά γράμμα, 
στον επανυπολογισμό και 
επανυπολογισμό.

Επιμένετε να λειτουργείτε 
πάνω στο νόμο, αυτό είναι 
απόφασή σας. Να εντάξετε, 
λοιπόν, και το επικουρικό των 
συναδέλφων προ του νόμου 
Κατρούγκαλου (4387/16), 
όπως έχετε κάνει μ’ όλα τα επι-
κουρικά και τώρα τελευταία 
το επικουρικό των συνταξιού-
χων της Εθνικής Τράπεζας.

Ούτε λογικό είναι ούτε σω-
στό όλοι οι συνταξιούχοι να 
έχει υπολογισμό σύμφωνα 
με τον τελευταίο νόμο εκτός 
των συνταξιούχων των ΕΛ-
ΤΑ, που εσείς εφαρμόζεται. 
Ο αγώνας μας να συζητήσου-
με το θέμα με την κυβέρνη-
ση, βρίσκει τοίχο, καθ’ ότι 
οι πόρτες του διαλόγου του 
υπουργείου είναι κλειστές.

Ο διάλογος είναι η πε-
μπτουσία της Δημοκρατίας, μ’ 
αυτόν μπορεί να λυθεί αυτή 
η αδικία. Ο αποκλεισμός των 
θεσμών που αποκλείει κάθε 
στοιχείου προσέγγισης των  
ζητημάτων σας αναγάγει σ’ 
άλλες εποχές που καλύτερα 
να μη θυμόμαστε.

Η Δημοκρατία μεγάλωσε 
και στέριωσε μαζί μ’ αυτούς 
τους Θεσμούς, που δημιουρ-
γήθηκαν να συμπληρώσουν 
το κενό μεταξύ και του πολί-
τη. Δεν μπορείτε να αγνοείτε 
το συνταξιουχικό κίνημα και 
να το αντικαθιστάτε με τους 
ιδιώτες ολιγάρχες.

Ανοίξτε τις πόρτες του δια-
λόγου για την επικοινωνία και 
τη δημοκρατία.

Η κυβέρνηση διατείνεται 
και διαφημίζει την επι-

κείμενη αύξηση του 6% ή 
7% για όλους τους συντα-
ξιούχους, για το οικονομικό 
έτος 2023.

Με τη μόνη διαφορά ότι 
δεν λέει όλη την αλήθεια 
ή μάλλον λέει την μισή και 
δημιουργεί κι άλλες διαχω-
ριστικές γραμμές στους πο-
λίτες της σύνταξης. Και είναι 
μισή διότι η πολιτική απόφα-
ση που έλαβε η κυβέρνηση 
δεν συνάδει οικονομικά με 
την εν λόγω εξαγγελία.  Οι 
διαχωριστικές γραμμές που 
έχουν δημιουργηθεί με τους 
μνημονιακούς νόμους, γί-
νονται ακόμη πιο εμφανείς 
και έντονοι μ’ αυτόν για τις 
αυξήσεις.

Ο διαχωρισμός έγκειται 
στο εξής: όσοι έχουν αρ-
νητική διαφορά και είναι 

αρνητική, θα πάρουν την 
αύξηση που έχουν μετά το 
ν.4387, που έκανε τον επα-
νυπολογισμό σύμφωνα με 
την ανταποδοτικότητα των 
εισφορών αλλά και με τον 
Βρούτση, που έκανε τον 
επανυπολογισμό σύμφωνα 
με τα χρόνια εργασίας.

Οσοι έχουν θετική προ-
σωπική διαφορά που ούτε 
με τον έναν ούτε με τον 
άλλο νόμο δεν πήραν καμία 
αύξηση. Και μας λέτε τώρα, 
κύριοι τώρα ότι η αύξησή 
τους θα είναι λογιστική σ’ 
αυτούς.

Σας καλούμε να εγκατα-
λείψετε την πολιτική του 
διαίρει και βασίλευε. Είναι 
γνωστό, άλλωστε, ότι πολ-
λές βασιλείες έχουν σβήσει.

Τον αγώνα μας δεν θα 
τον εγκαταλείψουμε και τις 
πόρτες που τις έχετε κλει-

στές εμείς θα τις ανοίξουμε 
και θα κάνουμε διάλογο για 
τα προβλήματα των συντα-
ξιούχων. 

Η αναδιανομή να γίνει 
για όλους τους πολίτες συ-
νταξιούχους. Ο παραγόμε-
νος πλούτος είναι όλων των 
Ελλήνων. Και να αφήσετε τις 
διαχωριστικές γραμμές, που 
πάνω σ’ αυτές πολιτεύεστε.

Η αύξηση να γίνει για 
όλους στα χρήματα που 
λαμβάνει κάθε συνταξιού-
χος. 

Επιμένουμε να λέμε όχι 
σε συντεχνιακές πολιτι-
κές-οικονομικές αποφάσεις. 
Τον πληθωρισμό την ενέρ-
γεια και τους φόρους τους 
πληρώνουμε όλοι. 

Να νομοθετήσετε και 
να μας απαλλάξετε από το 
Ν.4387, όπως είχατε δε-
σμευτεί.

Πρόταση για το 
κατεδαφισμένο 
πρώην ΤΑΠ-ΟΤΕ

Απόψεις & Σχόλια
Γράφει ο γεν. γραμματέας
Τάσος Γεωργιάδης

Στον καθαρό ου-
ρανό αστραπές δεν 
χωράνε. Το γάργαρο 
νερό όσο και να προ-
σπαθείς να το θολώ-
σεις πάλι γάργαρο 
θα είναι. Ο λαϊκισμός 
και η προπαγάνδα των 
ν ε ο φ ι λ ε λ ε ύ θ ε ρ ω ν 
ακραίων πολιτικών, 
πολέμους φέρνουν. 
Όταν βάζεις στην 
άκρη ή περιθωριοποι-
είς τις πολιτικές που 
έχουν ως βάση τον 
άνθρωπο, διαμορφώ-
νεις κοινωνίες με με-
γάλες ανισότητες .

Ο διάλογος είναι 
αυτός που φέρνει την 
ισορροπία και λύνει τα 
προβλήματα.

Οι στείρες πολιτι-
κές ανήκουν στο πα-
ρελθόν. Η κάθε αλλα-
γή είναι επιβεβλημένη, 
φέρνει το νέο. Πρέπει 
όμως η όποια αλλαγή 
να γίνετε μέσω των 
θεσμικών οργάνων. 
Εμείς έχουμε προχω-
ρήσει σε αλλαγές και 
θα κάνουμε κι άλλες, 
που θα βοηθήσουν 
στην προσέγγιση και 
επίλυση των προβλη-
μάτων. 

Αλλαγή στον τρόπο 
ενημέρωσης του πολί-
τη, του συνάδελφου, 
για να γνωρίζει καλύ-
τερα τα προβλήματά 
του. Αλλιώς πώς μπο-
ρεί να διαχειρίζεται ο 
εκπρόσωπός του βά-
ζοντας στην άκρη τις 
συντεχνίες;
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Απόψεις & Σχόλια
Γράφει ο Απόστολος Βουραζανίδης

Βασική αρχή της Δη-
μοκρατίας είναι η 
ελεύθερη έκφραση 

της βούλησης των πολι-
τών, μέσα από την εκλο-
γική διαδικασία. Η μη 
προσέλευση στις κάλπες, 
είναι πράξη που τραυμα-
τίζει το θεσμό και οδηγεί 
σε καταστάσεις που νο-
θεύουν το φρόνιμα του 
λαού.

Στις αρχαιρεσίες που 
έγιναν πρόσφατα στον 
δικό μας χώρο, η αποχή - 
πρέπει να το πούμε - ήταν 
μεγάλη. Πιστεύω όμως 
πως όχι συνειδητή. Μάλ-
λον οφείλονταν στο νέο 
σύστημα - πρωτόγνωρο 
για όλους - με το οποίο 
διεξήχθησαν. Μελλοντι-
κά σίγουρα θα λειτουρ-
γήσει το σύστημα πληρέ-
στερα. Αυτό που σήμερα 
μπορούμε να πούμε είναι 
ότι η κριτική που ασκή-
θηκε από την αντιπολί-
τευση στην τελευταία 
θητεία του Δ. Σ. (διάβαζε 
ΔΑΚΕ),  δεν έπεισε τους 
συναδέλφους, αφού 
είχε σαν βάση την δήθεν 
κομματική εξάρτηση και 
ιδιαίτερα του Προέδρου, 
τον οποίον και απαξί-
ωναν γράφοντας, πως 
σαν εργαζόμενος-συνδι-
καλιστής δεν κατάφερνε 
να συγκεντρώσει ούτε 
δέκα (10) ψήφους στην 
εκλογική διαδικασία. Η 
σημερινή δραστηριότη-
τά του δεν εκτιμήθηκε 
συνδικαλιστικά, κάτι που 
αντίθετα έγινε από την 
πλειοψηφία των συνα-
δέλφων. Ο κομματισμός 
λειτούργησε σε βάρος 
τους. Η πορεία του νέου 
Δ.Σ. κι αυτή τη φορά, θα 
είναι αγωνιστική αφού τα 
προβλήματα είναι ακόμα 

πολλά και περιμένουν 
λύσεις.

Σήμερα αντιμετωπί-
ζουμε, όπως όλοι οι πο-
λίτες, και μια κατάσταση 
που μας έχει οδηγήσει σε 
οικονομική εξαθλίωση. 
Στην κατάσταση αυτή τα 
μεγάλα οικονομικά συμ-
φέροντα, που έχουν κοι-
νή πορεία σ’ ολόκληρο 
τον κόσμο, βρήκαν τον 
τρόπο να εξασφαλίσουν 
τεράστια κέρδη μέσα από 
την εκμετάλλευση των 
πηγών ενέργειας, που εί-
ναι απαραίτητη για τη λει-
τουργία μας κοινωνίας. Η 
κατάσταση αυτή έφερε 
τεράστιες αυξήσεις στα 
καύσιμα, και επηρέασε 
όλα τα νοικοκυριά. Καύ-
σιμα και τρόφιμα εκτινά-
χτηκαν στα ύψη τη στιγμή 
που τα μεροκάματα και 
οι συντάξεις έμειναν στο 
ίδιο χαμηλό αγοραστικό 
επίπεδο. Γι’ αυτήν την 
τραγική κατάσταση επι-
καλέστηκαν τον πόλεμο 
στην Ουκρανία, η συνέ-
χιση του οποίου θα επι-
δεινώνει καθημερινά το 
πρόβλημα. Οι πολεμικές 
βιομηχανίες τρίβουν τα 
χέρια τους. Έχουν εξα-
ντλήσει τα αποθέματά 
τους και απομυζούν κα-
θημερινά τεράστια κέρ-
δη.

Τα μέτρα που παίρνει 
η δική μας κυβέρνηση 
είναι αποσπασματικά, 
αφού οι όποιες οικονο-
μικές ενισχύσεις-διευκο-
λύνσεις στηρίζονται στα 
πλασματικά στοιχεία του 
προϋπολογισμού και δεν 
αντιμετωπίζουν ουσιαστι-
κά το πρόβλημα. Αυτό 
φαίνεται και στον τρόπο 
με τον οποίον το διαχει-
ρίζονται. Τα βοηθήματα 

που χορηγούν είναι τόσο 
μικρά, ώστε να μη μπο-
ρεί να γίνει μηνιαία ανα-
φορά. Έτσι καταφεύγουν 
σε ετήσιο απολογισμό 
ώστε να φανούν κάπως 
ικανοποιητικά. Να, γιατί 
χρειάζεται τώρα μια κοι-
νή προσπάθεια όλων των 
οργανώσεων, εργαζομέ-
νων και Συνταξιούχων, 
για να μπορέσουμε να 
εξασφαλίσουμε την επι-
βίωση των οικογενειών 
μας. Ο Συνδικαλισμός κα-
λείται τώρα να επωμιστεί 
έναν πιο αποφασιστικό 
ρόλο στις διεκδικήσεις 
μας. Οι κομματικές εντά-
ξεις δεν πρέπει να οδηγή-
σουν σε εφησυχασμό. Το 
κατεστημένο που ζούμε 
δεν έχει ιδεολογία. Όταν 
λοιπόν αναφερόμαστε 
στα κόμματα πρέπει να 
είμαστε επιφυλακτικοί. 
Το ίδιο ισχύει και για τα 
πρόσωπα που δραστηρι-
οποιούνται στο χώρο του 
Συνδικαλισμού. Μόνο 
όταν παρεμβαίνουν απο-
φασιστικά εξασφαλίζουν 
την καταξίωσή τους. Και 
κυρίως όταν αξιολογούν 
σωστά τα αιτήματα.

Θα αναφερθώ σ’ ένα 
παράδειγμα από τον 
δικό μας συνδικαλιστικό 
χώρο. Ενθυμούμαι τον 
αγώνα που έκανε ο κλά-
δος των Ταχυδρόμων για 
να αναβαθμιστεί. Η εξέ-
λιξή του έφτανε μέχρι το 
βαθμό του ακολούθου, 
όπου και καθηλώνονταν. 
Κι αυτό γιατί δεν χρειά-
ζονταν τυπικά προσόντα 
για την πρόσληψη. Με 
τις παρεμβάσεις των συν-
δικαλιστών, θεσπίστηκε 
το απολυτήριο του τότε 
Γυμνασίου και η εξέλιξη 
στην βαθμολογική κλί-

μακα έφτασε μέχρι το 
βαθμό του Τμηματάρχη. 
Αυτό σήμαινε υψηλότε-
ρες αποδοχές και αυξη-
μένες συντάξεις. Η συν-
δικαλιστική παρέμβαση 
σ’ αυτή την περίπτωση, 
έφερε ουσιαστικό αποτέ-
λεσμα.

Αντίθετα σήμερα βι-
ώνουμε μια κατάσταση 
όπου ο Συνδικαλισμός 
καλείται να εφαρμόσει 
μια απόφαση που πάρ-
θηκε χωρίς ο ίδιος να 
ερωτηθεί. Το ζήσαμε 
έντονα με τους Νόμους 
Βρούτση και Κατρούγκα-
λου (Νέα Δημοκρατία και 
ΣΥΡΙΖΑ) που με τρόπο 
απαράδεκτο και αυταρ-
χικό κατακρεούργησαν 
τις αποδοχές μας και μας 
οδήγησαν σε άθλια οι-
κονομική κατάσταση με 
τους Νόμους που ψήφι-
σαν.

Και κοντά σ’ αυτά τα 
ουσιαστικά που μας απα-
σχολούν, έχουμε και τον 
παραλογισμό του πολε-
μοχαρούς Ερντογκάν 
που καθημερινά μας 
απειλεί πως μέσα σ’ ένα 
βράδυ θα καταλάβει τα 
νησιά μας που βρίσκονται 
στα Μικρασιατικά παρά-
λια. Και μάλιστα, χωρίς 
να ντρέπεται, μας θυμίζει 
και την καταστροφή της 
Σμύρνης, όταν ιστορικά 
είναι γνωστό πως για τη 
Σμύρνη δεν πολέμησαν. 
Μπήκαν χωρίς αντίσταση 
και κατέσφαξαν τα γυ-
ναικόπαιδα και τους ιε-
ρωμένους, με πρώτο τον 
δεσπότη Χρυσόστομο.

Έβαλαν φωτιά στα 
σπίτια των Ρωμιών κα-
ταστρέφοντας μια πόλη 
που ήταν το διαμάντι της 
Μεσογείου. Σε αντίθε-

ση μ’ αυτόν τον παρα-
λογισμό του Ερντογκάν, 
ο Τούρκικος λαός, που 
τόσα σήμερα υποφέρει - 
οι πολεμικοί εξοπλισμοί 
της χώρας στερούν ακό-
μα και το ψωμί - τρέφει 
αισθήματα φιλίας για μας 
- το έδειξε μια πρόσφατη 
δημοσκόπηση που έγινε 
στην Τουρκία - και κα-
ταδικάζει το ανελεύθερο 
καθεστώς που έχει χιλιά-
δες αξιόλογων ανθρώ-
πων στα μπουντρούμια 
των φυλακών. Αυτή η 
κατάσταση των εξοπλι-
σμών επηρεάζει και τη 
δική μας οικονομία αφού 
αναγκάζει την Κυβέρνη-
ση να εξοπλίζει και τον 
στρατό μας για  ν’ αντιμε-
τωπίσει μια ενδεχόμενη 
παράλογη ενέργεια.

Θα κλείσω αυτό το κεί-
μενο με τα λίγα λόγια του 
Τούρκου ποιητή Ναζίμ 
Χικμέτ, προσωπικό φίλο 
του αξέχαστου Μίκη Θε-
οδωράκη: «Η φιλία που 
ενώνει τους δύο λαούς 
μας θα γίνει το κάστρο 
που θα εμποδίσει να τη 
διαταράξουν όσοι σήμε-
ρα την επιβουλεύονται». 
Κι έρχεται η απάντηση 
από τον δικό μας ποιητή 
«πιες λίγο από το τάσι 
μου αδέλφι και καρντά-
σι μου»

Αυτή η κοινή πνευμα-
τική μετάληψη των δύο 
λαών είναι η απάντηση 
στον Πασά που μέσα από 
το Σαράι του ονειρεύεται 
τα Οθωμανικά μεγαλεία, 
ξεχνώντας ότι εκεί που ζει 
ήταν κάποτε Βυζάντιο και 
ήταν Ιωνία, για την αλή-
θεια και την ιστορία που 
προσπαθούν να την πλα-
στογραφήσουν οι θλιβε-
ροί δερβίσηδες.

Τα οικονομικά προβλήματα και η σημερινή κρίση
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Απόψεις & Σχόλια

Όταν γνωρίζεις την 
αλήθεια βγάζεις 
ασφαλή συμπερά-

σματα. Για πάνω από 10 
χρόνια, εκατομμύρια συ-
νταξιούχοι «βομβαρδίζο-
νται»  συνεχώς από μειώ-
σεις στις συντάξεις και από 
υποσχέσεις για αυξήσεις. Ο 
λόγος είναι προφανής, πρέ-
πει να ξεχαστούν οι δραμα-
τικές μειώσεις της περιόδου 
2010-2014 που έφτασαν 
σε απόλυτα νούμερα τα 45 
δισ.ευρώ, δηλαδή ποσό 
που αντιστοιχούσε στο 40% 
του συνολικού εισοδήμα-
τος των συνταξιούχων. Για 
να ξεχαστεί η πανωλεθρία 
που υποστήκαμε, εφευρέ-
θηκε ένα αφήγημα, ότι οι 
μειώσεις στις συντάξεις, 21 
τον αριθμό, έγιναν την πε-
ρίοδο 2015-2019.

Έχουμε μια προσπάθεια 
που δεν σταμάτησε ποτέ, 
οι σφαγείς των συντάξεων 
να υποδύονται τους αθώ-
ους, επιχειρώντας ταυτό-
χρονα να διαμορφώσουν 
μια αντεστραμμένη πραγμα-
τικότητα. Ας δούμε, όμως, 
και με νούμερα πως έχει η 
πραγματικότητα, γιατί αν 
και μας αφαιρέθηκαν όλα 
αυτά τα ποσά, με τον καται-
γισμό παραπληροφόρησης 
που δεχόμαστε από τα κα-
νάλια, φτάσαμε να κάνουμε 
δεύτερες σκέψεις μήπως και 
δεν είναι έτσι.

Δανείζομαι και θα ανα-
φέρω ένα έγκυρο χαρακτη-
ριστικό παράδειγμα-στοι-
χείο, από το οποίο φαίνεται 
τι έχασε ένας συνταξιούχους 
με μικτή σύνταξη 1.800 
ευρώ, συνολικά την περίο-
δο των μνημονίων. Αυτός 
ο συνταξιούχος με μικτά το 
2009 1.800 ευρώ, έπεσε στα 

1.252 ευρώ την περίοδο 
2010-2014 (-30,4%). Δεν 
φτάνει αυτό, έχασε και δύο 
συντάξεις, λόγω της κατάρ-
γησης των δώρων (13ης 
σύνταξη, 14ης),  δηλαδή 
άλλα 3.600 ευρώ. Με λίγα 
λόγια ο συνταξιούχος του 
παραδείγματος έχασε 548 
ευρώ τον μήνα, συνολικά 
10.176 ευρώ τον χρόνο!

Ήταν τέτοια η οργή αρ-
κούσε μια σταγόνα περι-
κοπής για να ξεχειλίσει 
το ποτήρι. Αυτό έγινε την 
περίοδο 2015-2018 (τρίτο 
μνημόνιο), με την αύξη-
ση της εισφοράς ασθένειας 
από 4 σε 6%, που μετά από 
αγώνες μας επιβλήθηκε στο 
καταβαλλόμενο ποσό. Θυ-
μάστε πόσο σκληρός αγώ-
νας απαιτήθηκε για να μας 
επιστραφούν οι λεγόμενες 
κρατήσεις  ΕΟΠΥΥ για την 
υγεία, που αυθαίρετα  κρα-
τούνταν από το ποσό πριν 
τις μειώσεις, δηλαδή από 
1.800 ευρώ στο παράδειγ-
μα που αναφέρω

Ανακεφαλαιώνουμε , 
λοιπόν, λέγοντας πως οι 
απώλειες από τα πρώτα 
δύο μνημόνια ήταν 45 δις. 
(2010-2014), έναντι 2,4 
δισ του τρίτου μνημονίου 
(2015—2018), στις οποίες 
μειώσεις συμπεριλαμβά-
νεται και η κατάργηση του 
ΕΚΑΣ που αφορά τις πολύ 
μικρές συντάξεις. Αξίζει 
εδώ να θυμηθούμε ότι για 
το επικουρικό υπήρχε δέ-
σμευση από τα δύο πρώτα 
μνημόνια, για την εφαρμο-
γή της ρήτρας μηδενικού 
ελλείμματος. Αυτή η ρήτρα 
για το δικό μας επικουρικό, 
τον ΕΛΕΑ, σήμαινε εξαφά-
νισή του, διότι θα αποκλει-
όταν παντελώς από κάθε 

έσοδο. Αρκεί η σκέψη ότι 
σήμερα ο ΕΛΤΑ έχει 3.000 
εργαζόμενους και οι συντα-
ξιούχοι είναι 12.000.

Μπορεί να γλιτώσαμε 
την εξαΰλωση του επι-
κουρικού, όμως θα συνε-
χίσουμε τον αγώνα γιατί 
είναι αναγκαίο να διορθω-
θεί η εξής στρέβλωση: οι 
νέοι συνταξιούχοι να λαμ-
βάνουν διπλό ποσό από 
αυτούς που συνταξιοδοτή-
θηκαν πριν το 2015 (νόμος 
Κατρούγκαλου). 

Αυτό που συμβαίνει με 
το επικουρικό έχει εξελιχθεί 
σε τέτοια κατάφωρη αδικία, 
που υπερβαίνει ακόμη και 
το συνταγματικό πλαίσιο. 
Για αυτό θα εντείνουμε τον 
αγώνα, ώστε με μια νομο-
θετική ρύθμιση-τροπολο-
γία, να αποκατασταθεί η 
αδικία, να επανυπολογι-
στεί το επικουρικό και για 
τους συνάδελφους μέχρι τις 
31/12/2014, με το συντελε-
στή 0,45% x την κύρια σύ-
νταξη, όπως προβλέπεται 
από το νόμο Κατρούγκα-
λου. Ας εφαρμοστεί και η 
καλή για μας παράμετρος 
του νόμου Κατρούγκαλου 
και όχι μόνο οι αρνητικές. 

Επειδή η αλήθεια πρέ-
πει να λέγεται και μάλιστα 
ολόκληρη, οφείλουμε να 
τονίσουμε ότι η ασφαλι-
στική μεταρρύθμιση που 

δρομολογήθηκε με το τρίτο 
μνημόνιο (νόμος Κατρού-
γκαλου), έφερε χαμηλότε-
ρα ποσοστά αναπλήρωσης 
για τις νέες συντάξεις. Αυτό 
είχε ως συνέπεια να μει-
ωθούν οι νέες συντάξεις 
από 15% έως και 25%, γι’ 
αυτούς που συμπλήρωναν 
περισσότερα από 30 χρό-
νια εργασίας. Επίσης, για να 
πούμε πάλι την αλήθεια, για 
όσους εργάστηκαν πάνω 
από 30 χρόνια, ο νόμος 
Βρούτση ήταν θεραπευτικός 
απέναντι σ’ αυτή την αδικία. 
Βέβαια εμείς ως Σύλλογος, 
έγκαιρα στείλαμε υπόμνη-
μα στους τότε υπουργούς 
Βρούτση και Μηταράκη, 
για καλύψουν με τον ίδιο 
νόμο τους συναδέλφους 
που έδιωχνε υποχρεωτικά ο 
ΕΛΤΑ στα 57 και 58 χρόνια, 
τις μητέρες με λίγα χρόνια 
υπηρεσίας και ως εκ τούτου 
δεν είχαν από 30 έως 42 
χρόνια υπηρεσίας.

Για τους συνταξιούχους 
του ΕΛΤΑ ο χωρίς αμφισβή-
τηση κακός νόμος Κατρού-
γκαλου, για τον οποίο εμείς 
ζητούσαμε την κατάργηση 
και η νυν κυβέρνηση την 
υποσχόταν, είχε πρόνοια μ’ 
ένα  πρόσθετο βελτιωτικό 
συντελεστή αναπλήρωσης, 
γι’ αυτούς που είχαν υψη-
λές εισφορές. Όπως εμείς 
που φτάναμε μέχρι το 35%, 

όταν οι του ΙΚΑ πλήρωναν 
μόνο 20%. Παρά το γεγο-
νός ότι εμείς «πέσαμε πιο 
μαλακά» λόγω των αυξη-
μένων εισφορών που κα-
ταβάλαμε, υπολειπόμαστε 
πολύ από τους νέους συ-
νάδελφούς μας του ΕΛΤΑ, 
δηλαδή λαμβάνουμε πολύ 
μικρότερη σύνταξη. Δεν 
νοείται, ωστόσο, με τα 
ίδια χρόνια και παρόμοια 
ασφάλιστρα να αποδίδο-
νται διαφορετικές συντά-
ξεις. Παλεύουμε για την 
εξομοίωση τους.

Καλή είναι η κριτική για 
το ποιος φταίει (θυμίζουμε 
ότι ήταν μνημονιακή υπο-
χρέωση και το ψήφισαν ΝΔ, 
ΣΥΡΙΖΑ και ΠΑΣΟΚ), αλλά 
μπορεί η σημερινή κυβέρ-
νηση που δήθεν εξοργίζεται 
για το «κόψιμο» του ΕΚΑΣ 
από την προηγούμενη κυ-
βέρνηση, να το αποκατα-
στήσει, έστω και μερικώς. 
Αν δώσει για παράδειγμα 
έστω και 100 ευρώ, αλλά 
μόνιμο βοήθημα, σημαίνει 
1.200 ευρώ το χρόνο, αντί 
να κοροϊδεύει με το επίδο-
μα ακρίβειας των 250 ευρώ, 
που σημαίνει  ούτε ένα λο-
γαριασμό ρεύματος ή τρεις 
επισκέψεις στο σούπερ μάρ-
κετ.

Συνάδελφοι,
Να θυμηθούμε γιατί εί-

ναι και ορόσημο, στο οποίο 
το κίνημα έχει συμβάλει με 
τους αγώνες του, ότι τον Δε-
κέμβριο του 2018 ακυρώ-
θηκε η μεγάλη μείωση στις 
παλιές συντάξεις, λόγω της 
προσωπικής διαφοράς που 
προέκυπτε από τον επανυ-
πολογισμό τους με το νόμο 

Οι μνημονιακές μειώσεις των συντάξεων

Γράφει ο πρόεδρος 
Γιώργος Πεπόνης

Οι σφαγείς των συντάξεων υποδύονται τους αθώους
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Εγκληματική η πολιτική της κυβέρνησης στην Υγεία

Επιδόματα πείνας Τρομακτική 
απλοχεριά σε 
περιόδους κρίσης 
Μισθοί και 
περιουσία ΕΦΚΑ

Γράφει ο πρόεδρος 
Γιώργος Πεπόνης

Κατρούγκαλου και αφορούσε περί-
που 1 εκατ. συνταξιούχους. Αυτό 
που αποφεύχθηκε τότε καθόλου 
εύκολα και οι συνάδελφοι δεν έχα-
σαν το εισόδημα την τελευταία πε-
νταετία, ανατρέπεται πλήρως τώρα. 
Χιλιάδες συνάδελφοι, με πληθωρι-
σμό 12% και την ακρίβεια να έχει 
εκτιναχθεί στα ύψη, αντί να λάβουν 
αύξηση-βοήθεια με τη νεκρανάστα-
ση της προσωπικής διαφοράς, θα 
εξαλείψουν ή θα μειώσουν απλώς 
το προσωπικό τους χρέος!!!

Είναι επιβεβλημένη και αναγκαία 
όσο ποτέ η καταβολή της 13ης σύ-
νταξης και μάλιστα ολόκληρης και 
σε μόνιμη βάση. Φυσικά δεν μπο-
ρούμε να το περιμένουμε αυτό από 
μια νεοφιλελεύθερη κυβέρνηση, 
όπως αυτή της ΝΔ, η οποία ενώ 
είχε ψηφίσει ως αντιπολίτευση την 
13η σύνταξη, μόλις ήρθε στα πράγ-
ματα την κατάργησε. Και, μάλιστα, 
παρέδωσε αυτά τα ποσά, 3,3 δισ.
ευρώ, έως τώρα όλα στους ιδιώ-
τες, μαζί με το επικουρικό.

Η επιστροφή των αναδρομικών 
στις κρατήσεις που είχαν κριθεί 
από το ΣτΕ ως παράνομες και κα-
ταχρηστικές, που με τα κόλπα της 
κυβέρνησης περιορίστηκαν στο 
11μηνο, θα άμβλυνε το οικονομικό 
πρόβλημα των συνταξιούχων. Γί-
ναμε μάρτυρες μιας πρωτοφανούς 
εξαπάτησης  από υπουργούς και τε-
λευταία από τον ίδιο τον υπουργό 
Οικονομικών, που στις 23 Σεπτεμ-
βρίου του 2022, ανερυθρίαστα ξε-
καθάρισε ότι δεν θα επιστραφούν 
τα αναδρομικά. 

Ο Σύλλογος πρωτοπόρησε, 
ενημέρωσε τους συνάδελφους και 
τους διευκόλυνε όσο κανείς άλλος 
φορέας Συνταξιούχων, στη δικαστι-
κή διεκδίκηση των αναδρομικών, 
εξασφαλίζοντας την πιο ανταγω-
νιστική τιμή των 30 ευρώ και στη 
συνέχεια 20 ευρώ ανά αγωγή, όταν 
αλλού κόστιζει 200 και 300 ευρώ.

Μοναδικοί υπεύθυνοι για τους 
συνάδελφους που δεν έκαναν αγω-
γές είναι η παράταξη της ΔΑΚΣ τότε 
και η «αδερφή» της ΔΑΚΕ στη συ-
νέχεια. Το ανήθικο είναι ότι οι ίδιοι, 
με μια «στενή τους παρέα», έκα-
ναν αγωγές.

Σοκ μας προκάλεσε η νέα απο-
κάλυψη ότι πέθαναν, σχεδόν, όλοι 
οι ασθενείς που διασωληνώθηκαν 
εκτός ΜΕΘ. H έκθεση του επίκουρου 
καθηγητή Δημόσιας Υγείας Θοδω-
ρή Λύτρα αποκαλύπτει πέρα από 
οποιαδήποτε αμφιβολία τα «ψέμα-
τα» και της κυβέρνησης Μητσοτάκη 
στη διαχείριση της πανδημίας.

Σκάνδαλα όπως, Siemens, 
Novartis, ακόμα και οι υποκλοπές 
είναι πταίσματα μπροστά στον θά-
νατο χιλιάδων ανθρώπων γιατί το 
κράτος δεν έφτιαξε ΜΕΘ που ήξερε 
ότι θα χρειαστούν.

Μπορεί οι αρμόδιοι να έχουν 
ξεκινήσει την αποδόμηση των στοι-
χείων, όμως οι 33 χιλιάδες και πλέ-

ον  θάνατοι από κορωνοϊό είναι 
πάρα πολύ μεγάλο νούμερο για μία 
χώρα σαν την Ελλάδα, για να κρυ-
φτεί, όσο και αν το προσπαθούν.

Εμείς οι συνταξιούχοι έχουμε 
πληρώσει βαρύτατο τίμημα, συνέ-
πεια της κακής  κυβερνητικής δια-
χείρισης της πανδημίας, με χιλιάδες 
νεκρούς και δεκάδες χιλιάδες ασθε-
νείς. Η κυβέρνηση, βάζει ταφόπλα-
κα στη δημόσια Υγεία, συνεχίζει τον 
εμπαιγμό για δήθεν θωράκισή του 
ΕΣΥ, την ίδια ώρα που με ν/σ  που 
έδωσε στη διαβούλευση θίγει τα 
ίδια τα θεμέλια του ΕΣΥ, βάζοντας 
τους ιδιώτες από παράθυρα και 
πόρτες.

Το καλοκαίρι του 2022 ήταν το 

πιο φονικό καλοκαίρι στην Ελ-
λάδα, με 2.700 νεκρούς, την ώρα 
που το 2021 είχαμε το ίδιο διάστη-
μα 1.600 νεκρούς και το 2020 90 
νεκρούς. Υπάρχει δυσκολία αντι-
μετώπισης, ειδικά για μας τους ηλι-
κιωμένος και μόνο «όπλο» είναι 
οι αντοχές των εργαζόμενων στις 
υποστελεχωμένες δομές Υγείας.

Σαθρό ΕΣΥ για μας τους συντα-
ξιούχους σημαίνει, σε περίοδο οι-
κονομικής εξαθλίωσης, πρόσθετες 
δαπάνες. Το ήδη 6% που πληρώ-
νουμε για την Υγεία, με τις συμ-
μετοχές σε φάρμακα και εξετάσεις 
υπερβαίνει το 10%-15% και 20% 
και αυτό χωρίς να μας τύχει κάποια 
στραβή κτλ.

Οι άνθρωποι της κυβέρνησης, 
όντες πριν από χρόνια στην αντι-
πολίτευση δήλωναν με παρρησία  
πως ήταν αντίθετοι στην επιδομα-
τική πολιτική. Τα τρία τελευταία 
χρόνια, όχι μόνο πράττουν το αντί-
θετο, αλλά φροντίζουν να το κά-
νουν με τρόπο που προφανώς δεν 
καλύπτει την κοινωνία. Και αυτό 
παρά το γεγονός ότι τα κρατικά τα-
μεία έχουν υπερέσοδα. Τρανταχτό 
παράδειγμα αποτελεί η ρύθμιση 
στο ν/σ του υπουργείου Εργασίας 
για την επιταγή ακρίβειας που θα 
δoθεί τον Δεκέμβριο σε ευπαθείς 
ομάδες ανάμεσά τους και οι χαμη-
λοσυνταξιούχοι.

Στην σχετική διάταξη, ορίστη-
κε ετήσιο οικογενειακό εισόδη-
μα «κόφτης» στα 16.800 ευρώ. 
Όμως, το εν λόγω όριο δεν είναι 
το διπλάσιο του αντίστοιχου ατομι-
κού εισοδήματος που επίσης έθεσε 
η ίδια διάταξη (9.600 ευρώ). Κάτι 
τέτοιο όμως δεν είχε συμβεί με 
αντίστοιχες έκτακτες καταβολές οι-
κονομικών ενισχύσεων το Πάσχα, 
αλλά και πριν από ένα έτος, αν και 
εκεί τα όρια ήταν πιο μικρά (7.200 
ατομικό και 14.400 οικογενειακό, 
δηλαδή ακριβώς διπλάσιο ποσό). 
Εάν διατηρηθεί το όριο των 16.800 

ευρώ, τότε, θα υπάρξουν ζευγάρια 
συνταξιούχων, με μηνιαίο εισόδη-
μα 800 ευρώ ο καθένας, οι οποίοι 
δεν θα καταφέρουν να πάρουν εις 
διπλούν το επίδομα, όπως συνέβη 
στο παρελθόν. 

Ο λόγος είναι ότι σε αυτή την 
περίπτωση, το δηλωθέν οικογενει-
ακό εισόδημά τους θα ανέλθει στα 
19.200 ευρώ, δηλαδή υψηλότερο 
από το όριο των 16.800 ευρώ, που 
θέτει η νέα νομοθεσία.

Ενώ δηλαδή η κυβέρνηση 
αρνείται να μας δώσει την 13η 
σύνταξη, με την ακρίβεια και τα 
ενεργειακά τιμολόγια να μας έχουν 
γονατίσει, πετάει εκτός επιδόματος 
και ζευγάρια χαμηλοσυνταξιού-
χων τα οποία βρίσκονται σε άκρως 
δεινή οικονομική κατάσταση! 
Η «μοίρα» τους θα μπορούσε να 
ήταν διαφορετική αν η κυβέρνηση 
έδινε αύξηση σ’ όλες τις καταβαλ-
λόμενες συντάξεις, με ενσωματω-
μένη την προσωπική διαφορά. Η 
ντροπή για την κυβέρνηση είναι 
ότι αυτό θα στοίχιζε 500 με 600 
εκατομμύρια ευρώ, όσα είναι τα 
υπερκέρδη για τους παραγωγούς 
και παρόχους ενέργειας ενός μη-
νός και συγκεκριμένα του Σεπτεμ-
βρίου 2022.

Την ώρα που εμείς οι συντα-
ξιούχοι αλλά και η κοινωνία 
υποφέρει από την ακρίβεια, την 
ώρα που το ΤΑΠ-ΟΤΕ κλείνει και 
τα υποκαταστήματα του ΕΦΚΑ 
υποστελεχώνονται παρατηρεί-
ται μια «εντυπωσιακή» απλοχε-
ριά στους μισθούς των golden 
Boys του Ενιαίου Φορέα. 

Δεν είναι μόνο οι ιδιώτες μά-
νατζερ που μέσω «μεταγραφής» 
θα αναλάβουν θέσεις ευθύνης 
στον ΕΦΚΑ και θα «χρυσοπλη-
ρωθούν» με παχυλούς μισθούς 
και μπόνους. Είναι και οι νυν γε-
νικοί διευθυντές, που οι «κακές 
γλώσσες» αναφέρουν ότι πρό-
σκεινται κομματικά στο κυβερ-
νητικό κόμμα, θα αμείβονται 
ακόμη πιο πλουσιοπάροχα, με 
τους μηνιαίους μισθούς τους να 
ξεπερνούν τις 8.000 ευρώ.
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ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ 

ΣΥΛΛΟΓΟΥ  
Η Δημοκρατική Λειτουρ-

γία του Συλλόγου είναι ιερή 
υποχρέωση και ευθύνη όλων 
των μελών του Δ.Σ.

Δημοκρατική λειτουργία 
σημαίνει ότι πρέπει απαρέ-
γκλιτα να  τηρούνται οι νό-
μοι, το καταστατικό και η 
συνδικαλιστική δεοντολογία. 
Η πλειοψηφία να σέβεται την 
μειοψηφία και όλοι μαζί να 
αγωνιζόμαστε για την προά-
σπιση των συμφερόντων των 
συναδέλφων μας που είναι η 
κυρίαρχη αποστολή μας.

Μετά τις πρόσφατες εκλο-
γές του Συλλόγου, ο αυταρ-
χισμός της πλειοψηφίας και η 
αντιδημοκρατική συμπεριφο-
ρά του Προεδρείου ξεπέρασε 
κάθε όριο. Για να γίνει κατα-
νοητή η νέα αντιδημοκρατι-
κή συμπεριφορά θα παρα-
θέσουμε αποσπάσματα από 
την τοποθέτηση του επικε-
φαλής της ΔΑΚΕ Νίκου Θω-
μόπουλου στο έκτακτο Δ.Σ. 
της 3.10.2022, που έγινε μετά 
από πρόσκληση της ΔΑΚΕ: 
«Μετά την κυκλοφορία της 
εφημερίδος μας μηνός Ιου-
λίου στην οποία για πρώτη 
φορά τα κείμενά μας δημοσι-
εύθηκαν χωρίς τον τίτλο μας 
επικοινώνησα με εκατοντάδες 
συναδέλφους μας και με δε-
κάδες συνδικαλιστικά στελέ-
χη της ΠΟΣΤ, συνταξιούχους 
και εργαζόμενους από όλες 
τις παρατάξεις. Κανένας δεν 
μάσησε τα λόγια του, ήταν 
όλοι καταγγελτικοί για την 
αντιδημοκρατική ενέργεια 
του Προεδρείου. 

Για να γίνει κατανοη-
τό στον κάθε συνάδελφο τι 
έχει προηγηθεί, θα σας δια-
βάσω την με αριθμ. πρωτ. 
460/22.7.22 επιστολή της 
ΔΑΚΕ που παραδώσαμε στον 
Πρόεδρο με ημερομηνία σύ-
νταξης 21.7.22.

Σήμερα το πρωί στο γρα-
φείο σου, παρουσία του αντι-
προέδρου Η. Κουτρούλη και 
του γραμματέα Αν. Γεωργιά-
δη, σου παρουσιάσαμε τα 
προς δημοσίευση κείμενά 
μας στο επόμενο φύλλο της 
εφημερίδας με τον τίτλο μας 
ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΔΑΚΕ ΣΥΝΤΑ-
ΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ.

Αμέσως και ωρυόμενος 
μας είπες ότι «δεν θα χρη-
σιμοποιήσετε ποτέ πια στην 
εφημερίδα του συλλόγου 
τον τίτλο ΔΑΚΕ. Σας απαγο-
ρεύω, έχουμε πάρει απόφα-
ση κατά πλειοψηφία στο Δ.Σ. 
της 28.06.2022».

Η απόφασή σου αυτή, να 
απαγορεύσεις στη ΔΑΚΕ να 
χρησιμοποιεί τον τίτλο της, 
στην εφημερίδα του Συλλό-
γου, προκαλεί ανατριχίλα, 
μας θυμίζει ελευθερία λόγου 
άλλων εποχών.

Η πράξη αυτή πέρα από 
βαθιά αντιδημοκρατική, αντι-
δεοντολογική, είναι και πα-
ράνομη για τους παρακάτω 
λόγους:

Παραβιάζει: 1. το άρθρο 
14 του Συντάγματος που στην 
παρ. 1 λέει: «Καθένας μπορεί 
να εκφράζει και να διαδίδει, 
προφορικά, γραπτά και δια 
του τύπου τους στοχασμούς 
του τηρώντας τους νόμους». 
Στην παρ. 2 λέει: «Ο τύπος εί-
ναι ελεύθερος. Η λογοκρισία 
και κάθε άλλο προληπτικό 
μέτρο απαγορεύονται» και

2. Το άρθρο 11 του χάρ-
τη των θεμελιωδών Δικαιω-
μάτων της Ευρωπαϊκής Ένω-
σης….

Η Εφημερίδα και ο Δημο-
σιογράφος που επιμελείται 
την έκδοσή της πληρώνονται 
από τις συνδρομές όλων των 
συναδέλφων και από την 
ώρα που διαπράττονται αδι-
κήματα περί τύπου η ΔΑΚΕ 
δεν θα επιτρέψει την σπατά-
λη των χρημάτων αυτών για 
λογαριασμό των κομματικών 
σκοπιμοτήτων του ΣΥΡΙΖΑ.

Από ιδρύσεως της ομο-
σπονδίας εργαζομένων ΕΛΤΑ 
(ΠΟΣΤ) και του Συλλόγου 
μας, οι παρατάξεις είχαν επί-
σημο βήμα στις εφημερίδες 
σύμφωνα με τον τίτλο που 
κατέβαιναν στις εκλογές….

Λίγο μετά την επίδοση της 
επιστολής από τον Γεν. Γραμ-
ματέα της ΔΑΚΕ Γιάννη Μπα-
κάρα το πρωί της 22.7.22, ο 
Δημοσιογράφος τον ενημέ-
ρωσε ότι ο Πρόεδρος του 
έδωσε εντολή όπως τα κεί-
μενά μας δημοσιευθούν ως 
έχουν και με τον τίτλο μας. 
Την ίδια διαβεβαίωση μου 
έδωσε και εμένα τηλεφωνικά 
περί την 12.00 ώρα μετά από 
δική του κλήση. Όταν εξεδό-
θη η εφημερίδα διαπιστώσα-
με ότι είχαμε πέσει θύματα 
εμπαιγμού του Προέδρου και 
ότι ο Πρόεδρος κήρυξε τον 
πόλεμο στην ΔΑΚΕ.

Περιμέναμε πως ο Πρό-
εδρος στο Δ.Σ. της 28.9.22 
θα έφερνε το θέμα και την 
επιστολή μας για συζήτηση, 
αλλά δυστυχώς άλλη μια 
φορά μας ενέπαιξε.

Κύριοι συνάδελφοι, η 
εντολή των χιλιάδων συνα-
δέλφων μας από όλες τις πα-
ρατάξεις είναι να αντιμετωπί-
σουμε με κάθε μέσο αυτή την 
αντιδημοκρατική επίθεση εις 
βάρος της ΔΑΚΕ, της παρά-
ταξης με αρχές και αξίες, της 
παράταξης που έχουν αγκα-
λιάσει χιλιάδες συνάδελφοί 
μας. Αυτόν τον τίτλο κύρι-
οι της πλειοψηφίας δεν έχει 
κανένας το δικαίωμα να μας 
τον αφαιρέσει. Εάν, εξαιτίας 
της αυταρχικής, αντιδημο-
κρατικής και αντιδεοντολογι-
κής συμπεριφοράς σας  μας 
σύρετε στα δικαστήρια, τότε 
θα υποχρεωθούμε να στρα-
φούμε ονομαστικά εναντίον 
σας με ό,τι αυτό συνεπάγεται. 
Δεν πρέπει να σκεφθεί κανέ-
νας σας  ότι τα δικαστικά έξο-
δα της αντιδημοκρατικής και 
αντιδεοντολογικής σας ενέρ-

γειας εις βάρος της ΔΑΚΕ θα 
πληρωθούν από το Ταμείο 
του Συλλόγου. 

Κύριοι συνάδελφοι, συ-
νεχίζοντας την τοποθέτησή 
μου, θέλω να απευθυνθώ 
προσωπικά προς κάθε ένα 
μέλος του προεδρείου. Συνά-
δελφε Κουτρούλη, υπήρξες 
ως εργαζόμενος παράγοντας 
και στέλεχος της ΔΑΚΕ  επί 2 
δεκαετίες με ό,τι αυτό συνε-
πάγεται.

Σήμερα αντιδημοκρατικά 
και αντιδεοντολογικά θέλεις 
να εξοντώσεις τους μέχρι χθες 
συνεργάτες και συμμαχητές 
σου στη ΔΑΚΕ. Συνάδελφε 
Κουτρούλη πόσο εκτιμάς ότι 
αξίζει η αξιοπρέπειά μας, η 
προσωπικότητά μας, η τιμή 
μας και η υπόληψή μας και 
συναποφάσισες να στραφείς 
εναντίον μας;

Σε καλώ να απαντήσεις 
χωρίς περιστροφές, γιατί συ-
νυπογράφεις την κατάργηση 
του ιστορικού ονόματος της 
ΔΑΚΕ, γιατί θέλεις να μας σύ-
ρεις στα δικαστήρια; «Κληρο-
νόμησες» το Θανάση Νιάσκο 
στο Σύλλογο, έναν έντιμο και 
αξιοπρεπή άνθρωπο και συν-
δικαλιστή.

Σε ερωτώ, υπήρχε ποτέ 
περίπτωση ο Θανάσης να 
προβεί σε αυτή την αντιδη-
μοκρατική και προσβλητική 
πράξη εις βάρος μας, όπως 
αυτή που διαπράττεις εσύ σή-
μερα;

Συνάδελφε Γ. Γεωργιό-
πουλε, όταν το 2008 και το 
2010 με τον Τάσο και τον 
Γιάννη με ορμητήριο την 
ΠΟΣΤ κάνατε αγώνα να μπεί-
τε στο Σύλλογο αρθογρα-
φούσατε στην εφημερίδα ως 
ΠΑΣΚ-Σ ΕΛΤΑ και κανένας 
δεν σας απείλησε ότι θα σας 
καταργήσει τον τίτλο. Σήμερα 
υποκριτικά λες ότι όλα γίνο-
νται για να γίνει η εφημερίδα 
«ακομμάτιστη», όταν σχεδόν 
όλοι οι συνάδελφοι την προ-
σομοιάζουν με την ΑΥΓΗ.

Συνάδελφε Γεωργιόπου-
λε, σε καλώ να δώσεις εξη-
γήσεις γιατί πρωταγωνιστείς 
στην κατάργηση του τίτλου 
μας. Γιατί θέλεις να μας σύ-
ρεις στα δικαστήρια;

Συνάδελφε Γεωργιάδη, 
επειδή υπήρξες, τηρουμένων 
των αναλογιών, ένας καλός 
Πρόεδρος, θέλω να εξηγήσεις 
στο συμβούλιο γιατί ψήφισες 
το «διάταγμα» Προέδρου 
που έλεγε ότι αποφασίσαμε, 
εμείς ως πλειοψηφία, η ΔΑΚΕ 
να μην ξαναδεί το όνομά της 
γραμμένο στην εφημερίδα 
όπως γραφόταν όλα τα χρό-
νια. Επίσης να απαντήσεις 
γιατί συνειδητά μας σέρνεις 
στα Δικαστήρια.

Συνάδελφε Πρόεδρε. Πί-
στευα πως είσαι ένα στέλεχος 
της αριστεράς με δημοκρατι-
κές αρχές και αξίες και σέβε-
σαι τους ανθρώπους όπως 
θέλεις να σε σέβονται. Δυ-
στυχώς έκανα λάθος.

Όταν τον Οκτώβριο του 
2018 έγινες Πρόεδρος με 
τον τρόπο που έγινες, εγώ 
προσωπικά, είδα να δημι-
ουργούνται τα πρώτα μαύρα 
σύννεφα αυταρχισμού. Μετά 
τις πρόσφατες εκλογές έδειξες 
άλλη συμπεριφορά. Είσαι ένα 
στέλεχος της  αριστεράς που 
αποφάσισε να κηρύξει τον εμ-
φύλιο στο Σύλλογο με στόχο 
την εξόντωση των αντιπάλων 
σου κατά τη δική σου γνώμη. 
Ναι, έχεις δημιουργήσει ένα 
εμφυλιοπολεμικό κλίμα. Ένα 
διαλυτικό κλίμα με την αμέ-
ριστη στήριξη του επίσης δι-
ώκτη της ΔΑΚΕ του αντιπροέ-
δρου της ΠΑΣΚ.Σ ΕΛΤΑ.

Έχεις αποφασίσει να μας 
σύρεις στα Δικαστήρια με 
απρεπή συμπεριφορά εις βά-
ρος της ΔΑΚΕ και ημών των 
εκλεγμένων.

Για τελευταία φορά, είμαι 
υποχρεωμένος για το συμφέ-
ρον των συναδέλφων και του 
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Συλλόγου, να σε εγκαλέσω 
στην τάξη και να αφήσεις την 
απρεπή συμπεριφορά για το 
κόμμα σου. Σε καλώ να δια-
βάσεις στο φύλλο 127 της 
εφημερίδας αυτά που έγρα-
φες τότε και αυτά που κάνεις 
σήμερα.

Η αλαζονεία σου, ο αυταρ-
χισμός σου, η αντιδημοκρατι-
κή σου συμπεριφορά κτύπη-
σε κόκκινο. Αφού «έλυσες» 
όλα τα προβλήματα των συ-
ναδέλφων μας και τώρα μιας 
και δεν έχεις με τι να ασχο-
ληθείς, λες ας λύσω και το 
«πρόβλημα» της Δημοκρατί-
ας στο Σύλλογο. Τώρα που 
εξέλιπε το δεκανίκι σου.

Κύριοι συνάδελφοι, σας 
ερωτώ από πού αντλείτε την 
δύναμη για να δημιουργήστε 
εμφυλιοπολεμικό κλίμα στο 
Σύλλογο;

Μήπως πήρατε εντολή 
από το 51% των συναδέλ-
φων να προβείτε σε απρέπει-
ες εναντίον της ΔΑΚΕ;

Έχετε καταλάβει ότι ο 
εκλογικός σας θρίαμβος που 
διαλαλείτε είναι ότι εκπροσω-
πείτε το 12% των συναδέλ-
φων; Το 88% σας γύρισε την 
πλάτη. Όταν θα έρθει η ώρα 
θα μάθουν οι συνάδελφοι 
πώς πήρατε το 12%.

Εσείς λοιπόν που εκπρο-
σωπείτε το 12% λέτε ότι θέ-
λετε να αποκομματικοποιήσε-
τε την εφημερίδα χωρίς ίχνος 
ντροπής,  χωρίς κανένα σε-
βασμό στους συναδέλφους. 
Εσείς που κάθε μέρα «έχετε 
στρατευμένο το Σύλλογο στο 
ΣΥΡΙΖΑ». Ευχαριστώ που με 
ακούσατε».

ΑΥΤΑΡΧΙΚΗ

ΣΥΜΠΕΡΙΦΟΡΑ 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟΥ
Τα προηγούμενα χρόνια 

η πλειοψηφία με συνεχείς 
επιθέσεις εναντίον της ΔΑΚΕ 

σε κάθε ευκαιρία (συγκε-
ντρώσεις, συνελεύσεις, εφη-
μερίδα), μας κατηγορούσε 
για παραδιοίκηση, διότι οι 
ίδιοι είναι ανίκανοι να λύ-
σουν έστω και ένα από τα 
τόσα σοβαρά προβλήματα 
που πρέπει να λυθούν. Ας 
μας πουν ποιο έλυσαν. Σή-
μερα μας κήρυξαν έναν εμ-
φύλιο πόλεμο, έναν πόλε-
μο που αγγίζει τα όρια του 
φασισμού κατά του τίτλου 
μας, με αποτέλεσμα να μας 
εμποδίζουν να ασκήσουμε 
τα καθήκοντά μας που είναι 
η προάσπιση των συμφερό-
ντων των συναδέλφων μας. 
Μας εμποδίζουν να λειτουρ-
γήσουμε ως σοβαροί και 
υπεύθυνοι συνδικαλιστές. 
Μας εμποδίζουν σήμερα 
που είναι η καλύτερη περί-
οδος να αγωνιστούμε για το 
επικουρικό, την προσωπική 
διαφορά, τον επανυπολο-
γισμό των συντάξεων με το 
νόμο 4387/16, για τις απο-
ζημιώσεις που έχουν αφεθεί 
στην τύχη τους και από τους 
δύο θεσμούς.

Γιατί μας εμποδίζουν 
άραγε; Διότι δεν θέλουν την 
λύση των προβλημάτων 
των συναδέλφων. Εάν την 
ήθελαν, τότε θα λειτουρ-
γούσαμε όλοι μαζί, όπως 
στο πρώτο συμβούλιο μετά 
τις εκλογές 28/6 η ΔΑΚΕ ει-
σηγήθηκε την θεωρία της 
οικογένειας μέσα στο Δ.Σ. 
όλοι μας αγαπημένοι να 
αγωνιστούμε για τους συνα-
δέλφους και μόνο. Αυτή την 
εισήγηση η πλειοψηφία την 
αγνόησε προκλητικά.

Η ΔΑΚΕ, ως υπεύθυνη 
και αξιόπιστη συνδικαλιστι-
κή δύναμη παρά τον πόλεμο 
που υφίσταται πρώτη με επι-
στολή της προς τον αρμόδιο 
Υπουργό δρομολόγησε τον 
επανυπολογισμό των συντά-
ξεων σύμφωνα με τον νόμο 

Βρούτση όσων έχουν πα-
ράλληλη και συμπληρωμα-
τική ασφάλιση.

Με νεότερη επιστολή μας 
προς τον αρμόδιο Υπουργό 
απαιτούμε να ξεκινήσει άμε-
σα, έναντι οποιουδήποτε κό-
στους, ο επανυπολογισμός 
των συντάξεων σύμφωνα 
με το νόμο Κατρούγκαλου. 
Αφορά όλους όσους έχουν 
κάνει αίτηση επανυπολο-
γισμού της σύνταξής τους. 
Ο Υπουργός διαβίβασε την 
επιστολή μας στον ΕΦΚΑ για 
άμεση εκτέλεση.

Με επιστολή που στεί-
λαμε στον πρωθυπουργό 
ζητάμε την κατάργηση της 
χρεωστικής προσωπικής 
διαφοράς, το τερατούργη-
μα του Κατρούγκαλου που 
ψηφίστηκε μόνο από τον 
ΣΥΡΙΖΑ. Επίσης ζητάμε την 
αποκατάσταση της αδικίας 
στις επικουρικές, επίσης δη-
μιούργημα του νόμου Κα-
τρούγκαλου.

Ο Σύλλογος τα τελευταία 
χρόνια της Προεδρίας του 
Πεπόνη λειτουργεί πρόχει-
ρα, επιπόλαια, αυταρχικά, 
αλαζονικά, αυθαίρετα και 
τέλος στην «απόλυτη υπη-
ρεσία του ΣΥΡΙΖΑ».

Δεκάδες φορές τα τελευ-
ταία χρόνια έχουμε επιση-
μάνει στον Πρόεδρο ότι δεν 
μπορούν να υπογράφουν 
για λογαριασμό μας κείμενα, 
το περιεχόμενο των οποίων 
δεν γνωρίζουμε.

Συντάσσουν και κοινο-
ποιούν έγγραφα με μεγάλη 
επιπολαιότητα τα οποία εκ-
θέτουν δημόσια όλο το Δ.Σ. 
και βάζουν τον Σύλλογο σε 
κίνδυνο.

Ο Πρόεδρος καταχράται 
τον τίτλο του και μέσα από 
αλλεπάλληλες ανακοινώ-
σεις που πληρώνουν όλοι οι 
συνάδελφοι, «προπαγανδί-
ζει αναίσχυντα» κατηγορώ-

ντας την κυβέρνηση.
Σε μια από τις τελευταίες 

που έστειλε στους συναδέλ-
φους έφτασε στο σημείο να 
απαλλάξει τον Κατρούγκαλο 
από το αίσχος της προσωπι-
κής διαφοράς και κατέληξε 
με λάβρο ύφος: «… πρόκει-
ται για εμπαιγμό των συντα-
ξιούχων που η Κυβέρνηση 
θα πληρώσει στις εκλογές».

Αυτά και δεκάδες άλλα 
γεγονότα και πράξεις θα 
μπορούσαμε να απαριθ-
μήσουμε που δείχνουν την 
ιδιοκτησιακή αντίληψη που 
έχει ο Πρόεδρος και οι συν 
αυτώ για τον Σύλλογο.

Εξάλλου ο πρωτοσέλιδος 
τίτλος στο πρόσφατο φύλλο 
της εφημερίδας το αποδει-
κνύει «κέρδισε το ΕΝΩΤΙΚΟ 
νίκησε ο Σύλλογος».

Αυτές οι συμπεριφορές 
Πρόεδρε είναι απολυταρχι-
κές και αποδεικνύουν πως 
την Δημοκρατία δεν την 
αντέχεις.

Είναι φανερό πως σε πα-
νικόβαλε η συνεχής άνοδος 
της ΔΑΚΕ τώρα μάλιστα που 
έχασες τα δεκανίκια σου. 
Αλλά στις Δημοκρατίες έτσι 
γίνεται… Κάνουν εκλογές 
και μέσω αυτών γίνονται οι 
εναλλαγές στην εξουσία.

ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ 

ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ
Έχουμε γράψει επανει-

λημμένα ότι η εφημερίδα 
χρόνια τώρα έχει γίνει παρα-
κολούθημα της ΑΥΓΗΣ.

Στρατευμένη στην προπα-
γάνδα του ΣΥΡΙΖΑ προωθεί 
τις θέσεις της κεντρικής του 
επιτροπής και με την οικονο-
μική συνεισφορά όλων των 
συναδέλφων κάνει ανέξοδο 
αγώνα για το συγκεκριμένο 
κόμμα. 

Διαβάστε τους ύμνους 
προς το ΣΥΡΙΖΑ από το φύλ-

λο 143 Φεβρουάριος 2015.
Όσο πλησιάζουμε προς 

τις εκλογές, τόσο ο αγώνας 
αυτός θα εντείνεται και όλο 
και περισσότερο η εφημε-
ρίδα θα πάψει να θυμίζει 
έντυπο Συνταξιούχων και θα 
γίνει όργανο στον προεκλο-
γικό αγώνα του κόμματος 
της αξιωματικής αντιπολίτευ-
σης.

Τον «αγώνα» αυτόν θα 
ενισχύσουν και δεκάδες 
ανακοινώσεις και αυτές πλη-
ρωμένες από όλους τους συ-
ναδέλφους.

Σ’ αυτή την επιχείρηση 
έχει την συνδρομή των εκ-
προσώπων της «Μεγάλης 
συνδικαλιστικής παράταξης» 
οι εκπρόσωπο της οποίας 
έχουν γίνει «ΓΙΕΣΜΕΝ» του 
Προέδρου.

Μάλιστα ο ένας εξ αυτών 
έγραφε στην εφημερίδα του 
Συλλόγου, φύλλο144, Απρί-
λιος 2015 «τελευταία ελπίδα 
για αλλαγή η κυβέρνηση 
ΣΥΡΙΖΑ αποτελεί την τελευ-
ταία ελπίδα του πολιτικού 
κόσμου των πολιτών, αλλά 
και ολάκερης της χώρας. Για 
πρώτη φορά διαπιστώνουμε 
ότι μια ελληνική κυβέρνηση 
έχει το σθένος και τη βού-
ληση να διαπραγματευτεί με 
τους δανειστές». Αυτός λοι-
πόν ηγείται του αγώνα απα-
γόρευσης χρήσης του τίτλου 
μας. Αυτός θέλει ακομμάτι-
στη εφημερίδα.
Συναδέλφισες - Συνάδελ-
φοι

Η ΔΑΚΕ δεν θα ανεχθεί 
αυτή την κατάσταση που 
επιχειρεί να επιβάλει ο Πρό-
εδρος. Θα την «πολεμήσει» 
με κάθε τρόπο και μέσο, 
στηριζόμενη από τους χιλιά-
δες φίλους της σε όλη την 
Ελλάδα.

Ελπίζουμε και ευχόμαστε 
το Προεδρείο να σοβαρευτεί 

Απόψεις & Σχόλια
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Απόψεις & Σχόλια

Μηνύματα
Αγαπητοί συνάδελφοι, μετά το πρό-

σφατο εκλογικό αποτέλεσμα του ΠΣΣ-ΕΛ-
ΤΑ, όπου δόθηκε ψήφος εμπιστοσύνης 
στο Ενωτικό ψηφοδέλτιο, ένα συμπέρα-
σμα προκύπτει αβίαστα, ότι ο στόχος  της  
ενότητας   αποτέλεσε  το κυρίαρχο στοι-
χείο αυτής της εκλογικής αναμέτρησης. 
Αποτέλεσμα, το νέο Δ.Σ με συμμετοχή   
όλων των συνδικαλιστικών τάσεων στην 
δύσκολη  μετά covid θητεία του. 

Δυστυχώς,  στην τοπική επιτροπή Κ. 
Μακεδονίας  μέχρι τώρα δεν έχει κατα-
στεί  δυνατή η σύσταση  του 7/μελούς  
Προεδρείου. Η  πρότασή μας για 3+3+1 
με πρόεδρο από την πλειοψηφούσα πα-
ράταξη του Ενωτικού Ψηφοδελτίου, δεν 
έγινε αποδεκτή παρόλο που στη μονα-
δική της σύνθεση, ενσωματώνει  όλους 
τους υποψηφίους  των εκλεγμένων τοπι-
κών ψηφοδελτίων.  Ο μοναδικός λόγος  
είναι ότι διεκδικούν την θέση  του προ-
έδρου της επιτροπής  ξεχωριστά  η κάθε 
μια παράταξη για τον δικό της υποψήφιο. 
Αδιέξοδο λοιπόν, μέχρι σήμερα, ενώ θα 
έπρεπε να αντισταθούμε και να συσπει-
ρωθούμε παρά τις  διαφορές μας, γιατί 
πληττόμαστε όλοι,  έχοντας μπροστά μας   
ένα τόσο δύσκολο χειμώνα, λόγω των 
χειρισμών της κυβέρνησης Μητσοτάκη  
στην πανδημία, στην οικονομία  κλπ, κα-
θώς και στις κοροϊδίες του υπουργούτου 
Κου Χατζηδάκη.

Συνεχίζουν να μας δουλεύουν. 
Ποιους; Τους συνταξιούχους; Είναι ντρο-
πή!  Εμείς μετά από τόσα επαναλαμβα-
νόμενα ψέματα  δεν θα σταματήσουμε  
να ζητάμε τα αυτονόητα, το δίκαιό μας 

σε όλα τα ζητήματα:
Όπως, σοβαρές πραγματικές λύσεις 

για την αντιμετώπιση του ενεργειακού 
και της ακρίβειας.

Αυξήσεις πάνω από το πληθωρι-
σμό που ήδη τρέχει με 12 + %.

Επαναφορά της 13ης σύνταξης για 
όλους. Δεν ξεχνάμε ότι η ΝΔ ενώ την 
ψήφησε προεκλογικά, κατήργησε την εν 
λόγω παροχή και μας στέρησε 1,1 δισ. 
ευρώ τον χρόνο, δηλαδή 3,3 δισ. ευρώ 
την τελευταία τριετία της πανδημίας και 
της ακρίβειας. Και μετέφερε όλο το ποσό 
στο επικουρικό που χαρίζει στους ιδιώτες.-

Καταβολή  του συνόλου  των ανα-
δρομικών και των παράνομων περικο-
πών σε δώρα και συντάξεις  σε όλους, 
χωρίς φορολόγηση, μετά το φιάσκο των 
προηγούμενων που μας αφαίρεσε περί-
που το 35-40 %  από τον  καθένα μας.- 

Καταβολή του υπολοίπου της απο-
ζημίωσης των 15000 στους 730 νέους  
συνταξιούχους. Ένα ποσό που αντιστοι-
χεί  περίπου στο  8 % του ποσού των 
140.000.000 της εθελουσίας, και θα 
έπρεπε να προβλεφθεί στην σύμβαση 
και από την ΠΟΣΤ ΕΛΤΑ.

Συνάδελφοι, έχουν αποτύχει  σε όλα, η 
προπαγάνδα τους  μέσω όλων των ΜΜΕ 
καταρρέει σαν πύργος τραπουλόχαρτων. 

Εμείς δε ξεχνούμε, η ώρα πλησιάζει, η 
απάντηση θα δοθεί, Λίγη υπομονή ακόμη...

Μήτσιος Αχιλλεύς 
Μέλος της τοπικής επιτροπής Κε-

ντρικής Μακεδονίας, εκλεγμένος με  το 
«ΕΝΩΤΙΚΟ ΨΗΦΟΔΕΛΤΙΟ»

Καιρός πουλά τα λάχανα…

Του Ευάγ. Χατζημανώλη

«Ουδέν κακόν αμιγές καλού»
αλλά «κι ουδέν κακόν αμιγές 
κακού»,
ήτοι «απ’ το χειρότερο»
που λεν, «στο πιο χειρότερο». 
«Δεν είναι τι ντα έπαθα,
μον’ τι ντα θέλω πάθει»
τα όνειρα που έπλαθα
πέσανε στο καλάθι
τών άχρηστων για πέταμα
μαζί με όλα τ’άλλα
τα βάσανα τα έρημα
μικρά μα και μεγάλα.
Βρε πώς μάς καταντήσανε
ζητιάνους στα «φανάρια»,
αυτοί π’ αναδειχτήκανε
πολιτικής γομάρια,
τής ανεργίας πρόξενοι
τής φτώχιας μαστοράδες
συνταξιούχων άξενοι
ανάλγητοι πασάδες!
Απ’ τα μνημόνια και δω
και χρόνο με τον χρόνο
έχουμε γίνει ρημαδιό 
και ένα με τον πόνο.
Και τώρα να κι η ζεστασιά
στα κρύα τού χειμώνα,
να παίζεται στην μοιρασιά
γράμματα με κορώνα
στις στρόφιγγες τις ρωσικές,
πετρέλαια και γκάζια
στις βρωμο-πολυεθνικές
στού ΝΑΤΟ τα γρανάζια,
κι εμείς στενάζουμε το πώς
και πού θα ζεσταθούμε,
πότε θ’ ανάβουμε το φως
και πώς θα λατρευτούμε.
Κλαίμε την μοίρα μας σκυφτοί
απ’ τών καημών το βάρος,
κι ούτε φωνή μιά ν’ ακουστεί
«υπομονή και θάρρος»!
Και ξάφνου να απανωτές…
φωνές από τα δάση,
βουνοκορφές και λαγκαδιές,
απ’ όπου είχε περάσει
η λαίλαπα τής πυρκαγιάς
κι άφησε αποκαΐδια
να γίνουνε τής ζεστασιάς
ζωής για μάς σωσίβια.
Στο κόλπο τώρα φαίνεται
πού πήγαινε το πράμα…
μελετημένο ήτανε
σοφά και κατά γράμμα.
Ξέραν πού πήγαιν’ η δουλειά
πετρέλαια κι αέρια…
πως θα μάς βάζανε θηλειά
με ρεύματα κι «Ενέργεια».
Και δωσ’ του  φουλ οι πυρκαγιές
κι οι αναζωπυρώσεις 
στα δάση και βουνοπλαγιές
και δώσ’ του εκκενώσεις… 

Και επειδή τα βάσανα
τής  φτώχιας είν’ μαξούλια…
«καιρός πουλά τα λάχανα
καιρός τα παραπούλια»!
«Μαύρο χρυσό» οι στρόφιγγες;
«πλατίνα» τα καμένα
με πυρκαγιές μαφιόζικες
και καταχρυσωμένα.
Κι έτσι εκατό στα εκατό
τα ξύλα π’ ανεβήκαν
οι πυρκαγιές από κακό
σε πιο κακό μάς βγήκαν.
Όθεν, αφού «ουδέν κακόν»
ως είπον «αμιγές κακού»,
πυρ εις τας κάλπας εκλογών
προς λύτρωσιν «καλού κακού»!
 

Παιδεραστίας κάγκελον!
Βιτσιόζοι… ευρωέλληνες
παντρεμενέ… κι εργένηδες,     
τής σεξολαιμαργίας: 
Σάς βλάφτει το… τρανσέξουαλ
και τ’ αβλαβές  το… πέρσοναλ;
Πώς και… παιδοφαγίας;

Γιατί ρε σεις απότομα
το ρίξατε στα… Σόδομα 
και Γόμορα ρε παίδες,
να σεξο-παραβγαίνετε
κι όλο να μη χορταίνετε
και δη με  χειροπέδες;

Πώς  έτσι εις το άξαφνα
αυξήσατε τα καύσιμα
κι η κάνουλα… δουλεύει,
κι απ’ την πολλή ενέργεια
σάς βγήκε… παρενέργεια
στο πράμα… που σαλεύει;

Ρε σεις, πού καταντήσαμεν,
στ’ ανώμαλο το ερίξαμεν
με σεξο-απληστία!…
Βρε μπας κι είναι μετάλλαξη
τού Covid με κατάληξη
ντουγρού παιδεραστία;

Κανιβαλο-πλαγιάσματα
με τα αθώα πλάσματα
σκατόφατσες-λεχρίτες,
τα μέσα σας βρωμίσανε
απ’ όξω ξεχειλίσανε
βρε ουστ… παλιοκοπρίτες!

Τις πταίει στον κατήφορα
που πήραμεν στ’ αγλήγορα
και δεν το σταματώμεν;
«Πηδάτε και χανόμεθα»
χωρίς και να σκεπτόμεθα
το πού και πώς…πηδώμεν;

Τι πταίουσι τ’ανήλικα,
τ’ανώμαλου τού… ενήλικα
να τα’χει… μπιχλιμπίδια;
Βιαίως αποτρίχωση
έπειτα δε εκρίζωση
τούς πρέπει εις τα… βαρίδια.

και να μην οδηγήσει το Σύλλογο σε πε-
ριπέτειες.

Στο Συμβούλιο της 20/10 έγινε από τη 
ΔΑΚΕ  μια ύστατη προσπάθεια προς το 
προεδρείο για να προληφθούν τα ένδικα 
μέσα αλλά το Προεδρείο επιμένει στην 
απαγόρευση χρήσης του τίτλου μας.

Για άλλη μια φορά τα κείμενά μας 
σφαγιάστηκαν από τον πρόεδρο.
Συναδέλφισες - Συνάδελφοι

Το κύμα ακρίβειας που σαρώνει όλη 
την Ευρώπη και την Ελλάδα ροκανίζει 
τις συντάξεις μας και παρά τις προσπά-
θειες συγκράτησής του δεν τιθασεύεται.

Ο επερχόμενος χειμώνας θα εκτο-
ξεύσει τα έξοδα για τις βασικές μας οι-

κογενειακές ανάγκες και θα δυσκολέψει 
σε πολλές περιπτώσεις και την επιβίωσή 
μας. Προκειμένου να ανταπεξέλθουμε 
στοιχειωδώς στις ανάγκες του χειμώνα, 
πρέπει η κυβέρνηση πέρα από τις πα-
ρεμβάσεις στους λογαριασμούς ρεύμα-
τος και θέρμανσης, να ενισχύσει όλους 
τους συνταξιούχους με μια επιπλέον σύ-
νταξη. Η ΔΑΚΕ θα αγωνισθεί με όλες τις 
δυνάμεις του Συλλόγου και όλων των 
συνταξιουχικών οργανώσεων σε αυτή 
την κατεύθυνση. Η ΔΑΚΕ είναι στην Υπη-
ρεσία όλων των συναδέλφων ΜΟΝΟ.

Με άπειρη εκτίμηση και αγάπη
Οι εκλεγμένοι σύμβουλοι της ΔΑΚΕ.
Θωμόπουλος Νίκος, Μπακάρας 

Γιάννης, Κοντός Χρήστος και Ακριτί-
δης Ηλίας

Συνέχεια από σελίδα 11    

Γράφουν τα εκλεγμένα μέλη της ΔΑΚΕ
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Τι αλλάζει και από πότε στις δηλώσεις των κληρονομιών

Με ηλεκτρονική 
διαδικασία στο 
γραφείο του συμ-

βολαιογράφου θα διεκπεραι-
ώνονται οι κληρονομιές, μέσα 
από μια ειδική πλατφόρμα 
που σχεδιάζει η Ανεξάρτητη 
Αρχή Δημοσίων Εσόδων.

Σύμφωνα με την ενημέ-
ρωση του διοικητή της ΑΑΔΕ, 
Γιώργου Πιτσιλή, στους συμ-
βολαιογράφους η σχετική 
πλατφόρμα για την υποδοχή 
των ηλεκτρονικών δηλώσε-
ων φόρου κληρονομιάς, θα 
ανοίξει σε περίπου 15 μέρες, 
την 1η Νοεμβρίου και θα 
λειτουργήσει σε πιλοτική και 
προαιρετική μορφή.

Οι συμβολαιογράφοι θα 
έχουν τη δυνατότητα να δο-
κιμάσουν την εφαρμογή η 
οποία θα λειτουργεί μέσα στην 
πλατφόρμα myProperty, και 
γενικά να τεστάρουν όλη τη 
διαδικασία και να προτείνουν 
βελτιώσεις, ώστε από την 1η 
Ιανουαρίου 2023, οι ηλε-
κτρονικές δηλώσεις φόρου 
κληρονομιάς να καταστούν 
υποχρεωτικές.

Για τους πολίτες δεν αλ-
λάζουν και πολλά πράγματα, 
καθώς, το μόνο που αποφεύ-
γουν είναι η επίσκεψη στην 
Εφορία.

Όλα τα απαραίτητα δικαι-
ολογητικά υποχρεούνται να 
τα συγκεντρώσουν και να τα 
προσκομίσουν στον συμβο-
λαιογράφο, προκειμένου να 
ολοκληρωθεί η αποδοχή της 
κληρονομιάς.

Ακόμη, τις πράξεις κλη-
ρονομιάς, θα τις ελέγχει κα-
τόπιν η Εφορία και αν κρίνει 
ότι λείπουν δικαιολογητικά ή 
η διαδικασία δεν έγινε όπως 
θα έπρεπε. Στις περιπτώσεις 
αυτές ο φορολογούμενος θα 
καλείται να προσέλθει στην 
οικεία ΔΟΥ προσκομίζοντας 
όλα τα δικαιολογητικά.

Τα δικαιολογητικά
Τα δικαιολογητικά που 

οφείλει να προσκομίσει ο 
φορολογούμενος στον συμ-
βολαιογράφο, προκειμένου 
να ολοκληρωθεί η υπόθεση 
της κληρονομιάς είναι τα ακό-
λουθα:
1. Ληξιαρχική πράξη θανά-
του,
2. Αντίγραφο διαθήκης,
3. Κληρονομητήριο ή πι-
στοποιητικό της αρμόδιας 
δημοτικής ή κοινοτικής αρχής 
περί του είδους και του βαθ-
μού συγγενείας προς τον κλη-
ρονομούμενο,
4. Πιστοποιητικό του γραμ-
ματέα του Ειρηνοδικείου περί 
μη δημοσιεύσεως νεότερης 
διαθήκης ή περί μη δημοσιεύ-
σεως διαθήκης στην περίπτω-
ση της εξ αδιαθέτου διαδοχής,
5. Δημόσιο έγγραφο από το 
οποίο να προκύπτει η ηλικία 
του επικαρπωτή, όταν για τον 
προσδιορισμό της αξίας λαμ-
βάνεται υπόψη η ηλικία αυ-
τού,
6. Έγγραφο νομιμοποιήσε-
ως, σε περίπτωση πληρεξου-
σίου,
7. Τα έγγραφα που αποδει-
κνύουν τη μετάθεση του χρό-
νου γένεσης της φορολογικής 
υποχρέωσης,
8. Αποδεικτικά χρεών της 
κληρονομιάς,
9. Λοιπά κατά περίπτωση 
έγγραφα.

Σε 9 βήματα
Η όλη διαδικασία θα μπο-

ρεί να ολοκληρωθεί ψηφιακά 
σε 9 βήματα:

1Ο συμβολαιογράφος θα 
συντάσσει τη δήλωση για 

λογαριασμό του κληρονό-
μου.

2Η δήλωση θα αποστέλλε-
ται στη θυρίδα του κληρο-

νόμου στο myTaxisnet. 

3Ο κληρονόμος θα αποδέ-
χεται τη δήλωση.

4Η δήλωση θα υποβάλλε-
ται αυτόματα και θα βε-

βαιώνεται, όταν προκύπτει, o 
φόρος.

5Ο συμβολαιογράφος θα 
ενημερώνεται αυτόματα 

για την υποβολή της δήλω-
σης.

6Ο κληρονόμος θα πληρώ-
νει τον φόρο ψηφιακά (με 

κάρτα ή web banking).

7Το TAXIS θα ενημερώνε-
ται για την πληρωμή του 

φόρου.

8Το αποδεικτικό καταβο-
λής θα αναρτάται στο 

myPROPERTY για συμβολαιο-
γράφο και κληρονόμο.

9Ο συμβολαιογράφος θα 
αναρτά τη συμβολαιογρα-

φική πράξη αποδοχής κληρο-
νομιάς στο myPROPERTY.

Οι δόσεις του φόρου
Οι δόσεις στις οποίες μπο-

ρεί να καταβληθεί ο φόρος 
κληρονομιών, όπως δωρε-
ών και γονικών παροχών, με 
βάση την ισχύουσα νομοθε-
σία προβλέπονται τα εξής:

•Ο φόρος που προκύπτει 
βάσει αρχικής ή εμπρό-

θεσμης τροποποιητικής δή-
λωσης καταβάλλεται σε 12 
ίσες διμηνιαίες δόσεις, όχι 
μικρότερες των 500 ευρώ, 
πλην της τελευταίας. Αν ο 
κληρονόμος ή δωρεοδόχος 
ή τέκνο είναι ανήλικος, ο 
αριθμός των δόσεων διπλα-
σιάζεται, με την προϋπόθεση 
ότι κάθε δόση δεν θα είναι 
μικρότερη των 500 ευρώ, 
πλην της τελευταίας.

•Μετά την υποβολή εκ-
πρόθεσμης τροποποιη-

τικής δήλωσης ή μετά τον 
έλεγχο, ο φόρος καταβάλλε-
ται εντός 30 ημερών από την 
κοινοποίηση της πράξης δι-
ορθωτικού προσδιορισμού.

•Σε περίπτωση έκδοσης 
οριστικής απόφασης 

διοικητικού δικαστηρίου, ο 
φόρος καταβάλλεται σε δύο 
ίσες μηνιαίες δόσεις.

•Στην περίπτωση δωρεάς- 
γονικής παροχής χρημα-

τικών ποσών και κινητών, ο 
φόρος καταβάλλεται εντός 
3 ημερών από την υποβολή 
της δήλωσης ή από την έκ-
δοση της πράξης διοικητικού 
προσδιορισμού του φόρου 
αντίστοιχα.

•Απαλλάσσεται από τον 
φόρο κληρονομιάς, και 

όχι από τον φόρο δωρεάς ή 
γονικής παροχής, η χρημα-
τική κατάθεση σε Τράπεζα 
σε ευρώ ή σε ξένο νόμισμα 
στο όνομα δύο ή περισσο-
τέρων δικαιούχων από κοι-
νού, καθώς και οι κοινοί 
λογαριασμοί λοιπών χρημα-
τοπιστωτικών προϊόντων της 
ημεδαπής ή της αλλοδαπής, 
ανεξάρτητα από την κατοικία 
των συνδικαιούχων, μετά 
τον θάνατο οποιουδήποτε εξ 
αυτών, για όλους τους επιζώ-
ντες συνδικαιούχους, στους 
οποίους περιέρχεται αυτοδί-
καια, και μέχρι τον τελευταίο 
από αυτούς. Η απαλλαγή 
αυτή δεν ισχύει για χρηματι-
κές καταθέσεις και λογαρια-
σμούς που τηρούνται σε μη 
συνεργάσιμα στον φορολο-
γικό τομέα κράτη.

Οι φορολογούμενοι θα προσκομίζουν 9 δικαιολογητικά ενώ η διαδικασία θα ολοκληρώνεται σε 9 βήματα

Επειδή υπήρξαν αντιδράσεις που δεν συνάδουν με 
το πνεύμα του Συλλόγου μας,  για το γεγονός ότι στο 

προηγούμενο φύλλο, αριθμός 178, δεν αναγράφηκε στη 
σελίδα 9 "Απόψεις και Σχόλια", η ιδιότητα αυτών που 
υπέγραφαν, πλέον σ' αυτό το φύλλο και εντεύθεν θα 

αναφέρεται η ιδιότητα αυτή, με σκοπό να μην υπάρχει 
καμία έριδα μεταξύ μας.

Η Διοίκηση
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Διευκρινίσεις για το αφο-
ρολόγητο όριο των 800.000 
ευρώ στις γονικές παροχές 
σε χρήμα, ακίνητα και άλλα 
περιουσιακά στοιχεία κατα-
γράφει νέα εγκύκλιος της 
ΑΑΔΕ.

Με την εγκύκλιο ξεκαθα-
ρίζει το τοπίο για τους  όρους 
και τις προϋποθέσεις για την 
εφαρμογή του μέτρου, τους 
δικαιούχους και τις εξαιρέ-
σεις, τα παραστατικά για τις 
χρηματικές γονικές παροχές 
και δωρεές καθώς και τις 
υποθέσεις που μπαίνουν στο 
στόχαστρο της Εφορίας.

Η εγκύκλιος διευκρινίζει 
μεταξύ άλλων ότι:
• το αφορολόγητο όριο των 
800.000 ευρώ ισχύει από 1η 
Οκτωβρίου 2021 και μετά, 
αλλά μόνο για μια φορά
• θα διενεργηθεί νέα εκ-
καθάριση των δηλώσεων 
χρηματικών γονικών παρο-
χών και δωρεών με ανάλη-
ψη χρημάτων από τραπεζικό 
λογαριασμό και κατάθεση 
των χρημάτων σε τραπεζικό 

λογαριασμό του δωρεοδό-
χου εντός 3 ημερών και για 
τις οποίες επιβλήθηκε φόρος 
10%
• θα ελεγχθούν οι διαδο-
χικές δωρεές με βάση το 
χρονικό διάστημα που πραγ-
ματοποιήθηκαν και με όριο 
τους 6 μήνες.
Επίσης ορίζει τι ισχύει στις πε-
ριπτώσεις χρηματικής γονικής 
παροχής και δωρεάς για αγο-
ράς κατοικίας και αυτοκινή-
του και παραθέτει τη λίστα με 
τα παραστατικά που απαιτού-
νται για όλες τις περιπτώσεις.    

Τι προβλέπει η 
εγκύκλιος Πιτσιλή:

1 Καθιερώθηκε αφορο-
λόγητο όριο 800.000 

ευρώ για γονικές παροχές 
και δωρεές με δικαιούχους 
πρόσωπα της Α’ κατηγορίας 
που πραγματοποιούνται από 
1-10-2021. Δηλαδή το ποσό 
των 800.000 ευρώ υπόκειται 
σε φόρο, ο οποίος υπολογί-
ζεται με μηδενικό συντελε-
στή και δεν αποτελεί απαλ-

λασσόμενο ποσό. Εφόσον η 
φορολογητέα αξία του περι-
ουσιακού στοιχείου το οποίο 
αφορά η γονική παροχή ή 
που δωρίζεται υπερβαίνει τις 
800.000 ευρώ, επιβάλλεται 
φόρος με ενιαίο συντελεστή 
10% για την υπερβάλλουσα 
αξία, μετά την αφαίρεση του 
αφορολόγητου ποσού.

2 Το αφορολόγητο των 
800.000 ευρώ αφορά 

γονικές παροχές και δωρεές 
οποιασδήποτε φύσεως πε-
ριουσίας (κινητής, ακίνητης, 
απαίτησης) με δωρεοδόχους 
μόνο τα πρόσωπα της Α’ 
κατηγορίας (σύζυγο, μέρος 
συμφώνου συμβίωσης, τέ-
κνα, εγγόνια και γονείς) και 
στις χρηματικές γονικές πα-
ροχές ή χρηματικές δωρεές 
προς τα ανωτέρω πρόσωπα, 
εφόσον αυτές αποδεικνύο-
νται με μεταφορά χρημάτων 
μέσω χρηματοπιστωτικών 
ιδρυμάτων.

3Οι γονικές παροχές και 
δωρεές, για τις οποίες 

θεσπίζεται το αφορολόγητο 

όριο των 800.000 ευρώ, δεν 
συνυπολογίζονται στην αι-
τία θανάτου κτήση περιου-
σίας μεταξύ αυτών των προ-
σώπων. Συνεπώς, κατά την 
απόκτηση από 1-10-2021 και 
μετά οποιασδήποτε περιου-
σίας με κληρονομιά, συνυ-
πολογίζονται μόνο οι γονικές 
παροχές και οι δωρεές του 
κληρονομούμενου προς τον 
κληρονόμο που έχουν γίνει 
μέχρι και τις 30-9-2021 (πλην 
των χρηματικών γονικών πα-
ροχών και δωρεών που φο-
ρολογούνταν αυτοτελώς).

4Στις γονικές παροχές και 
δωρεές (που συνιστώ-

νται από την 1-10-2021 και 
φορολογούνται με τον πιο 

πάνω τρόπο) δεν συνυπολο-
γίζονται οι γονικές παροχές 
και δωρεές μεταξύ των ιδίων 
προσώπων που είχαν πραγ-
ματοποιηθεί μέχρι και την 
30-9-2021, αλλά συνυπο-
λογίζονται οι γονικές παρο-
χές και δωρεές μεταξύ των 
ιδίων προσώπων που έχουν 
γίνει από την 1-10-2021 και ο 
φόρος υπολογίζεται μετά την 
αφαίρεση συνολικά (εφά-
παξ) 800.000 ευρώ γι’ αυτές. 
Δηλαδή, το αφορολόγητο 
των 800.000 ευρώ παρέχε-
ται μία φορά, ανεξάρτητα αν 
αυτό συμπληρωθεί με μία ή 
περισσότερες γονικές παρο-
χές ή δωρεές από 1-10-2021.

Σε συμφωνία για τη μείωση 
των περιθωρίων επιτοκίων στις 
ρυθμίσεις οφειλών στον εξωδι-
καστικό μηχανισμό, κατέληξαν 
μετά από συνεχείς συζητήσεις 
το υπουργείο Οικονομικών και 
η Ειδική Γραμματεία Διαχείρισης 
Ιδιωτικού Χρέους με την Ελλη-
νική Ένωση Τραπεζών και την 
Ένωση Εταιρειών Διαχείρισης 
Απαιτήσεων από Δάνεια και Πι-
στώσεις.

Πρόκειται αναμφίβολα για 
μια θετική εξέλιξη για τα χρε-
ωμένα νοικοκυριά και επιχειρή-
σεις, στα οποία προσφέρεται βα-
θιά «ανάσα» σ’ ό,τι αφορά στην 
τακτοποίηση των οφειλών τους 
μέσω του εξωδικαστικού μηχα-
νισμού. Η συμφωνία αυτή έχει 

ιδιαίτερη σημασία διότι λαμβά-
νεται αυτή τη δύσκολη περίοδο, 
όπου η ενεργειακή ακρίβεια και 
οι σφοδρές ανατιμήσεις περι-
ορίζουν σημαντικά τις οικονο-
μικές δυνατότητες και τα όρια 
ανταπόκρισης στις υποχρεώσεις 
νοικοκυριών και  επιχειρήσεων.

Όπως έγινε γνωστό, μέσω της 
σχετικής ανακοίνωσης που εξέ-
δωσε το Υπουργείο Οικονομι-
κών, το ετήσιο επιτόκιο ρύθμι-
σης οφειλών χρηματοδοτικών 
φορέων», εφεξής, μειώνεται:

(α) κατά 75bps και διαμορ-
φώνεται σε 2,50% + Euribor 
τριμήνου (με ελάχιστη τιμή το 
μηδέν) για οφειλές προς χρη-
ματοδοτικούς φορείς που καλύ-
πτονται ολικώς ή μερικώς από 

ειδικά προνόμια, από 3,25% 
που ήταν έως τώρα, και

(β) κατά 150bps και διαμορ-
φώνεται σε 3% + Euribor τριμή-
νου (με ελάχιστη τιμή το μηδέν) 
για οφειλές προς χρηματοδοτι-
κούς φορείς που δεν καλύπτο-
νται από ειδικά προνόμια, από 
4,5% που ήταν έως τώρα.

«Τo Υπουργείο Οικονομικών 
μέσω της Ειδικής Γραμματείας 
Διαχείρισης Ιδιωτικού Χρέους», 
όπως επισημαίνεται στην ανα-
κοίνωση, παρεμβαίνει με βελ-
τιώσεις στη διαδικασία του εξω-
δικαστικού μηχανισμού. Στόχος 
μας, η πλήρης εφαρμογή και 
βελτίωση του θεσμικού πλαισί-
ου για τη στήριξη νοικοκυριών 
και επιχειρήσεων».

Προσθέσεις και αφαιρέσεις της τελευ-
ταίας στιγμής στη λίστα των 50 προϊόντων 
που αφορούν το «καλάθι του νοικοκυριού» 
πραγματοποιούν οι ιθύνοντες του υπουργείο 
Ανάπτυξης. Σύμφωνα με πληροφορίες εκτός 
λίστας τίθενται αναψυκτικά και εμφαλιωμένο 
νερό και εντός αυτής μπαίνουν το αλεύρι για 
όλες τις χρήσεις και τα όσπρια.

Η τροπολογία που θα καταθέσει το επό-
μενο διάστημα το υπουργείο Ανάπτυξης και 
θα αφορά το «καλάθι του νοικοκυριού», θα 
προβλέπει υψηλά πρόστιμα σε όσα σούπερ 
μάρκετ κωλυσιεργήσουν στην αποστολή της 
λίστας με τα προϊόντα.

Γονικές παροχές-δωρεές: Τα «κλειδιά» για το αφορολόγητο 

Χαμηλότερα επιτόκια για ρυθμιζόμενα «κόκκινα» δάνεια «Καλάθι του νοικοκυριού»: 
Προσθαφαιρέσεις στη λίστα
με τα προϊόντα

Διευκρινιστική εγκύκλιο εξέδωσε η ΑΑΔΕ - Τι προβλέπεται
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Επικαιρότητα

Σαρανταπέντε χρόνια η 
ίδια ιστορία με τα αυ-
θαίρετα και τα εκτός 

σχεδίου κτίσματα και οικό-
πεδα: Κάθε φορά που πλη-
σιάζουν εκλογές, «παίρνει 
μπροστά» η μηχανή των 
νομιμοποιήσεων και των 
πάσης φύσεως “τακτοποιή-
σεων”-διευκολύνσεων, με 
ρυθμίσεις κατά παρέκκλιση 
από περιβαλλοντικούς, πο-
λεοδομικούς και λοιπούς 
κανόνες.

Τώρα, ενόψει εκλογών, 
ετοιμάζεται να... ξαναλύσει 
αυτά τα προβλήματα, προω-
θώντας νέες ευνοϊκές ρυθμί-
σεις για μερικές εκατοντάδες 
χιλιάδες ιδιοκτήτες αυθαιρέ-
των, μη οικοδομήσιμων οι-
κοπέδων-αγροτεμαχίων και 

παράνομων κτισμάτων που 
βρίσκονται σε δασικές περιο-
χές.

Πρόκειται για διατάξεις 
καταστροφικές για το φυ-
σικό περιβάλλον, που συ-
ντηρούν παρανομίες δεκα-
ετιών και λειτουργούν ως 
κίνητρο για νέες αυθαιρεσί-
ες – παράλληλα όμως φέρ-
νουν φήφους, όπως έχει 
αποδειχθεί σε πολλές εκλο-
γικές αναμετρήσεις.
Σπίτι στο δάσος; 
Το σώζεις με 250 
ευρώ!

 Η «μηχανή» των νομι-
μοποιήσεων και των διευθε-
τήσεων της παρούσης προ-
εκλογικής περιόδου μπήκε 
μπροστά το περασμένο κα-
λοκαίρι, όταν ψηφίστηκε δι-

άταξη που δίνει τη δυνατό-
τητα σε χιλιάδες ιδιοκτήτες 
αυθαιρέτων μέσα σε δασι-
κές εκτάσεις, όχι μόνο να τα 
“σώσουν” αποφεύγοντας 
την κατεδάφιση, αλλά και 
να γλιτώσουν πρόστιμα και 
κυρώσεις που τους έχουν 
επιβληθεί.

 Χρειάζεται να κάνουν 
μόνο μια αίτηση έως τις 31 
Δεκεμβρίου και να πληρώ-
σουν παράβολο 250 ευρώ, 
για να ενταχθούν σε ρύθ-
μιση. Με την ένταξη, θα 
ανασταλούν οι οποιεσδή-
ποτε επιβληθείσες κυρώσεις 
– κατεδάφιση, πρόστιμα 
κλπ – και δεν θα επιβληθεί 
καμία νέα, ώσπου η Πολι-
τεία να αποφασίσει πώς θα 
αντιμετωπιστούν οι “οικι-

στικές πυκνώσεις” (δηλαδή 
η δημιουργία συγκροτημά-
των αυθαιρέτων μέσα σε 
δασικές περιοχές).
Νέα παράταση

Με τον τρόπο αυτό τα 
δασικά αυθαίρετα παίρ-
νουν «παράταση ζωής», με 
μιά άτυπη νομιμοποίηση 
που μπορεί να ισχύσει για 
30 χρόνια! Σε μεταγενέστε-
ρο χρόνο οι ιδιοκτήτες θα 

μπορούν να διατηρήσουν 
τα αυθαίρετα κτίσματά τους  
πληρώνοντας κάποιο πρό-
στιμο. Το ποσό θα εξαρτη-
θεί από οικονομοτεχνικές 
μελέτες.

Τώρα σχεδιάζεται να 
δοθεί νέα παράταση δύο 
ετών(!) για την υποβολή αι-
τήσεων και την ένταξη των 
δασικών αυθαιρέτων σε κα-
θεστώς προστασίας.

Ρυθμίσεις για δασικά αυθαίρετα και μικρά οικόπεδα εκτός σχεδίου

Κοινωνικά
Πριν λίγες ημέρες έφυγε 

από τη ζωή, ο φίλος και συ-
νάδελφος ΛΕΥΤΕΡΗΣ ΚΑΛΕΡ-
ΓΗΣ ο οποίος αντιμετώπιζε τα 
τελευταία χρόνια σοβαρά προ-
βλήματα υγείας.

Ο Λευτέρης ήταν ένας αγω-
νιστής της ζωής, αυθόρμητος, 
με καρδιά μικρού παιδιού και 
εξαιρετικός οικογενειάρχης. 
Χρημάτισε Αντιπρόεδρος της 
Π.Ο.Σ.Τ και για αρκετά χρόνια 
Πρόεδρος του Σωματείου Τα-
χυδρομικών Αττικής.

Στη σύζυγό του Παναγιώ-
τα, σύντροφο της ζωής του, 
στα εύκολα και στα δύσκολα 
και στα 3 παιδιά του θερμά 
συλλυπητήρια.

Καλό ταξίδι συνάδελφε και 
φίλε Λευτέρη. Θα σε θυμόμα-
στε πάντα.

Σταύρος Δημηρούδης
Κώστας Κωστοβίλης

Στις 27 Σεπτεμβρίου 2022 
απεβίωσε ο συνάδελφος Πα-
λαιοκώστας Γεώργιος ετών 

69 από τη Ναύπακτο. Τον 
γνώρισα σαν Προϊστάμενο 
του Ταχυδρομείου Ερατεινής. 
Αργότερα μετατέθηκε στο Τα-
χυδρομείο Ναυπάκτου  από 
όπου και συνταξιοδοτήθηκε. 
Η νεκρώσιμος ακολουθία έγι-
νε στις 28 Σεπτεμβρίου 2022 
στον Ιερό Ναό Αγίου Γεωργίου 
Ναυπάκτου  και η ταφή στη 
ιδιαίτερη πατρίδα  του Ανθό-
φυτο Ναυπακτίας. Θερμά συλ-
λυπητήρια στη σύζυγό του και 
στους δύο γιούς του.  
Ο φίλος του Βασίλης Νάστος

Στην κοινή ανθρώπινη 
μοίρα υπέκυψε  ο εκλεκτός 
συνάδελφος, φίλος και συμ-
μαθητής Νίκος Σοφός. Κάτι 
τον βασάνιζε τελευταία, αλλά 
περίμενα να πηδήξει και αυτό 
το καλοκαίρι.  Σήμερα ο φί-
λος αναπαύεται στη γενέτειρα 
του στην Αρχαία Κόρινθο, στη 
σκιά που δεσπόζει ο Ακρο-
κόρινθος. Στα παιδιά του και 
ιδιαίτερα στο Θέμη που έτυχε 

να τον γνωρίσω τηλεφωνικά, 
εκφράζω τα θερμά συλλυπη-
τήριά μου. Καλό Ταξίδι Νίκο. 

Χρήστος Κοντός 

Εφυγε από κοντά μας, από την 
αγαπημένη του οικογένεια και 
από την κοινωνία της Αρχαίας 
Κορίνθου, ο εκλεκτός φίλος 
και συνάδελφος και άριστος 
οικογενειάρχης Νίκος Σοφός. 
Υπηρέτησε με επιτυχία σε Γρα-
φεία της Κορινθίας και εξελί-
χθηκε υπηρεσιακά μέχρι τη 
θέση του προσωπάρχη.
Στην αγαπημένη του οικογέ-
νεια εκφράζω τα θερμά μου 
συλλυπητήρια και εύχομαι ο 
θεός να τον πάρει κοντά του 
στον παράδεισο.

Νίκος Θωμόπουλος 

Η  Κεφαλλονίτικης καταγωγής, 
καλή μου φίλη και συνάδελ-
φος, Αγγελική – Φρειδερίκη 
Χρυσάγη που ήλθε με σπα-
σμένο χέρι να με στηρίξει  με 
την ψήφο της στις εκλογές της 
17 Ιούνη, άφησε καλοκαιριάτι-

κα την τελευταία της πνοή εδώ 
στην Αττική γη. Αναπάντεχα η 
καλή μου αναχώρησε για την 
επουράνια βασιλεία για να συ-
ναντήσει τον αγαπημένο της 
Κώστα. Αγγελική δεν το έμαθα 
νωρίς  για να συνοδεύσω στην 
τελευταία κατοικία όπως σου 
άξιζε. Στα παιδιά και τα εγγόνια 
σου, εκφράζω τα θερμά  συλ-
λυπητήρια μου.

Χρήστος Κοντός

Ο Ιωσήφ Χήτας, ο Αρτινός συ-
νάδελφος, δοκιμάστηκε βαριά 
από τη μοίρα με τον πρόωρο  
χαμό της αγαπημένης του συ-
ζύγου. Στάθηκε στο πλευρό 
της. Ξενύχτησε στα νοσοκομεία 
με αμέριστο ενδιαφέρον αλλά 
τελικά η εκλεκτή του  Βούλα,  
αναχώρησε για την επουράνια 
βασιλεία. Εκεί όπου δεν υπάρ-
χει πόνος, λύπη και στεναγμός.  
Στον πατριώτη συνάδελφο και 
στα τρία παιδιά του εκφράζω 
τα θερμά συλλυπητήριά μου. 

Χρήστος Κοντός

Εφυγε από τη ζωή ο αγαπητός 
φίλος και καλός συνάδελφος 
Γεώργιος Μυζάλης ετών 85.
Εξαίρετος άνθρωπος και οικο-
γενειάρχης, γέννημα Ευρυτανί-
ας. Αφησε αθόρυβα τη μάταια 
επίγεια ζωή και αναχώρησε για 
την επουράνια ζωή.
Αιωνία σου η μνήμη φίλε 
Γιώργο. Δεν θα ξεχάσω τα 
10έτη που εργαστήκαμε ο ένας 
δίπλα στον άλλο. Θερμά συλ-
λυπητήρια στη σύζυγό σου Ζα-
φειρία, τα παιδιά σου Όλγα και 
Μαρία, τους συζύγους τους, τα 
εγγόνια σου, τα αδέλφια σου 
και λοιπούς συγγενείς.
Η κηδεία έγινε στις 15/6/2022 
από τον ιερό ναό Αγίου Βασι-
λείου Κοιμητηρίου Βύρωνος

Σεραφείμ Βλάχος

Έφυγε από κοντά μας ο εκλε-
κτός συνάδελφος Αλέξαν-
δρος Παναγιωτακίδης από 
την Κοζάνη. Θερμά συλλυπη-
τήρια στην οικογένειά του.

Η Διοίκηση

«Τακτοποιήσεις» με προεκλογικό χρώμα
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Υπόδειγμα αίτησης για το 
παραθεριστικό κέντρο ΚερασοχωρίουΕΝΗΜΕΡΩΣΗ

Επιτέλους έγινε εφικτό και οι 
συνάδελφοι Συνταξιούχοι των 
ΕΛ.ΤΑ. έχουν τη δυνατότητα 
ολιγοήμερων διακοπών, από 
τρεις έως επτά ημέρες, στο 
πλήρως ανακαινισμένο Πα-
ραθεριστικό Κέντρο ΕΛ.ΤΑ. 
στο Κερασοχώρι Ευρυτανίας.
Παρακαλούμε όσοι ενδιαφέ-
ρονται για τη νέα περίοδο,
από 25/11/2022 έως 
24/03/2023 να στείλουν αίτη-
μα στα Γραφεία του Συλλόγου,
• είτε ταχυδρομικώς στη διεύ-
θυνση Βερανζέρου 13, Αθήνα 
Τ.Κ. 10677

• είτε ηλεκτρονικά με αποστο-
λή αίτησης στο email:
sselta@otenet.gr
Για οποιαδήποτε άλλη πληρο-
φορία μπορείτε να απευθύνε-
στε στη Γραμματεία του Π.Σ.
Σ.ΕΛ.ΤΑ στα τηλέφωνα
210 3824 029 - 210 3847 811

Το ποσό για κάθε διαμέρισμα 
(6 ατόμων) ορίζεται για τη συ-
γκεκριμένη περίοδο :
• Για τριήμερο (από Παρα-
σκευή έως Κυριακή) στα 80€
• Για επταήμερο (από Παρα-
σκευή έως Παρασκευή)
στα 140€

 

 

 

Παρακαλούμε όσοι ενδιαφέρονται για τη νέα περίοδο, 

από 25/11/2022 έως 24/03/2023 

να στείλουν αίτημα στα Γραφεία του Συλλόγου, 

• είτε ταχυδρομικώς στη διεύθυνση Βερανζέρου 13, Αθήνα Τ.Κ. 10677 
• είτε ηλεκτρονικά με αποστολή αίτησης στο email: sselta@otenet.gr 

 

Για οποιαδήποτε άλλη πληροφορία μπορείτε να απευθύνεστε στη 
Γραμματεία του Π.Σ.Σ.ΕΛ.ΤΑ στο τηλέφωνο 210 38 24 029 

 

Το ποσό για κάθε διαμέρισμα (6 ατόμων) ορίζεται για τη συγκεκριμένη 
περίοδο : 

• Για τριήμερο (από Παρασκευή έως Κυριακή) στα 80€ 
• Για επταήμερο (από Παρασκευή έως Παρασκευή) στα 140€ 

 

ΑΙΤΗΣΗ 

ΟΝΟΜΑ  : ___________________________________ 

ΕΠΩΝΥΜΟ  : ___________________________________ 

ΙΔΙΟΤΗΤΑ  : ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΟΣ 

ΤΗΛ. ΚΙΝΗΤΟ  : _______________________________ 

ΤΗΛ. ΣΤΑΘΕΡΟ  : _______________________________ 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ  :________________________________ 

 ΠΡΟΣ : Π.Σ.Σ.ΕΛ.ΤΑ. 

ΒΕΡΑΝΖΕΡΟΥ 13 10677 ΑΘΗΝΑ 
ΤΗΛ. 210 3824029 

Επιθυμώ να κάνω διακοπές στο παραθεριστικό κέντρο Κερασοχωρίου 

 Επταήμερο από ________________ μέχρι _________________ 

            Τριήμερο από ________________ μέχρι _________________ 

1) Με την οικογένεια μου που αποτελείται από : 
Σύζυγο ,  Παιδιά,  Γονείς,  Αδέλφια 
 

2)       Με τ…ν συνοδό μου 
 

3)       Θα συγκατοικήσω με τ…. συνάδελφό : 

ΟΝΟΜ/ΜΟ  : ___________________________________ 

ΥΠΗΡΕΣΙΑ  : ___________________________________ 

ΤΗΛ. ΚΙΝΗΤΟ  : ___________________________________ 

ΣΥΝΟΛΟ ΑΤΟΜΩΝ  : _______________________________ 

Δηλώνω ότι αποδέχομαι τη χρηματική συμμετοχή των : 

 140€, για το επταήμερο 
 80€, για το τριήμερο 

 

Ο Αιτών/ούσα,  

 

 

_____________________________ 
(Ονοματεπώνυμο & Υπογραφή) 

Η εκδρομή θα πραγματοποιηθεί στις 12/11/2022,
ημέρα Σάββατο

Τιμή συμμετοχής 10 ευρώ

• Θα τηρηθεί αυστηρά σειρά προτεραιότητας
• Παρακαλείσθε να μεταβείτε στα γραφεία του Συλλόγου 
(Βερανζέρου 13), προκειμένου να καταβάλλετε το ποσό της 
συμμετοχής για την εκδρομή.
• Πληροφορίες στα τηλέφωνα του Συλλόγου:
210 3848711 και 210 3824029

Μονοήμερη εκδρομή 

σε Θήβα – Λειβαδιά

Σάββατο 12/11


